


K



Kristus ve vás

Joseph Sieber Benner

Napsáno Autorem 

NEOSOBNÍHO ŽIVOTA

POPRVÉ PUBLIKOVÁNO V USA 

1.vydání 1910

z anglického originálu Christ in You

1 české vydání 2021 vydalo jako svou 2 publikaci

nakladatelství 

DOREÁNMASTER THE SUN CENTER
K

PŘEKLAD

JÁN MASTER



OBSAH
ČÁST I. 
Kristus ve vás

PRVNÍ LEKCE  – Hlas z výšek –  str. 6
DRUHÁ LEKCE  – Svoboda porozuměním –  str. 8
TŘETÍ LEKCE –  Kristus je Život –  str. 10
ČTVRTÁ LEKCE – Modlitba –  str. 12
PÁTÁ  LEKCE – Pravda Bytí –  str. 14
ŠESTÁ LEKCE –  Bůh je Vše ve všem –  str. 16
SEDMÁ LEKCE  – Získejte porozumění – str. 18
OSMÁ LEKCE  – Od slávy ke slávě –  str. 20
DEVÁTÁ LEKCE – Osobnost – str. 22
DESÁTÁ LEKCE – Kniha – str. 24 
JEDENÁCTÁ LEKCE –  Hřích, odloučenost – str. 27
DVANÁCTÁ LEKCE  – „Kdo Mě viděl, viděl Otce“–  str. 29
TŘINÁCTÁ LEKCE –  Kristus ve vás – str. 31
ČTRNÁCTÁ LEKCE –  Z tmy – světlo – str. 33
PATNÁCTÁ LEKCE –  Ježíš Kristus – Muž lidské rasy – str. 34
ŠESTNÁCTÁ LEKCE  – Pravda je neochvějná – stálá – str. 36
SEDMNÁCTÁ LEKCE – Představivost – str. 38 
OSMNÁCTÁ LEKCE –  IDEA - Vyjádřený obraz – str. 41
DEVATENÁCTÁ LEKCE –  Nebe je ve vás – str. 43 
DVACÁTÁ LEKCE  – Růst skutečný a neskutečný – str. 46
DVACÁTÁ PRVNÍ LEKCE –  Hmota a její vztah k duchu – str. 48 
DVACÁTÁ DRUHÁ LEKCE – Moje myšlenky směřují k vám – str. 51
DVACÁTÁ TŘETÍ LEKCE –  Ústředím života je Láska – str. 53
DVACÁTÁ ČTVRTÁ LEKCE – Všudypřítomnost – str. 54
DVACÁTÁ PÁTÁ LEKCE – Všudypřítomnost (pokračování)  – str. 56
DVACÁTÁ ŠESTÁ LEKCE –  Ovládání sebe a prostředí – str. 58
DVACÁTÁ SEDMÁ LEKCE –  Smrt smrtelného člověka –  Odevzdání se – str. 60

ČÁST II.
Mysl a duše: jejich vztah k tělu

PRVNÍ LEKCE –  Ať vaše světlo svítí – str. 62
DRUHÁ LEKCE –  Narozen z panny – str. 63
TŘETÍ LEKCE –  Mysl a její možnosti – str. 65
ČTVRTÁ LEKCE – Osobnost –  str. 67
PÁTÁ LEKCE –  Skutečné Já – str. 69
ŠESTÁ LEKCE –  Pravé sobectví – str. 71
SEDMÁ LEKCE –  Přebývejte hluboko – str. 73
OSMÁ LEKCE –  Rozvinutí zevnitř – str. 74
DEVÁTÁ LEKCE – Duše – str. 76

ČÁST III.
Božské lidstvo

PRVNÍ LEKCE –  Já v tobě – str. 78
DRUHÁ LEKCE –  Ty ve Mně – str. 80
TŘETÍ LEKCE  – Hledejte a najdete – str. 82  
ČTVRTÁ LEKCE –  Znalost Boha pokrývá Zemi – str. 84
PÁTÁ LEKCE –  Boží Vůle – str. 86
ŠESTÁ LEKCE – Spolupráce s Bohem – str. 88
SEDMÁ LEKCE – Kreativní energie – str. 90
OSMÁ LEKCE  – Bůh jediný Život – str. 92 
DEVÁTÁ LEKCE –  Dal sám sebe – str. 95 



„Na vás lidi, volám, můj hlas je určen synům lidským.“ - Přísloví. VIII. 4.

„Požehnané jsou tvé oči, protože vidí, a tvé uši, protože slyší. Amen 
pravím vám, že mnozí proroci a spravedliví chtěli vidět to, co vidíte, a 
neviděli je, a slyšet věci, které slyšíte, a neslyšeli je.“ - Matouš. XIII. 16-17
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ČÁST I. 

KRISTUS VE VÁS

PRVNÍ LEKCE - Hlas z výšek

Jsem povinen používat vaše slova a způsoby vyjadřování, ale musím na 
začátku říci, že jsou zcela nedostatečná k tomu, aby zprostředkovávali 
duchovní pravdy. Toužím pomáhat lidem, kteří se zdají být ve stejných 
chybných podmínkách, v jakých jsem kdysi byl, protože člověk nezná sám
sebe.

Budeme společně uvažovat  o pravdě, o bytí, o nejdůležitější a první ze 
všech věcí. Nejste vnější a viditelná forma; to je nejmenší a nejvzdálenější 
podoba vašeho skutečného Já. Vysvětlím to ilustrací.

Když umělec maluje obraz, nedává na plátno realitu, dá vám jednoduše 
kopii toho, co má v sobě. Skutečný obrázek je v duchovní rovině a existuje
mnohem pravdivěji než na plátně; skutečný obraz zůstává na věky, plátno 
ne. Žádný básník vám nemůže dát pravou báseň. Snaží se zprostředkovat 
něco o své kráse, něčem o svém životě, ale i tak je to daleko od jeho 
ideálu.

To je také pro rovinu reality.
                                                            
V hmotné rovině a skrz ni je obrovské množství kreativní energie. Stejně 
jako v obrázku a v básni je pro vás tato energie neviditelná. Chceme, 
abyste rozlišovali mezi realitou a stínem. Fyzická rovina nebo rovina 
smyslů je stín, slabá imitace duchovní reality, jediné skutečné. Vaším 
úkolem je ukázat vyšší zákony, žít a zcela dýchat z duchovní roviny, znovu
vytvářet od samého středu veškerého života, dělat z něj království Země a 
Království Nebeské. Myslíte na sebe a na vesmír, který je pro vás nyní 
viditelný, jako na skutečný. To je rozdíl mezi námi.
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Vstoupili jsme do většího vědomí Boha, zatímco vy jste spokojeni se stíny 
věcí. Jen si pomyslete, jak se zdá, že vaše nejkrásnější myšlenka mizí s 
průchodem velkých myslí z vašeho středu, přesto tomu tak není, protože 
objevíte, když se probudíte k poznání života, který někdy postupuje od 
neskutečného k pravému. Když toto vědomí prostupuje celou lidskou 
rasou, budete zvednuti do vyšší roviny, protože růst je prostě větší vědomí.

Nebe není místo, ale vědomí Boha. O Bohu nelze uvažovat jako o 
osobnosti, protože Bůh je Vše ve všem. Absolutno je nad rámec pojetí 
konečné mysli, přesto nekonečně mírné a pokorné, vyplňující celý 
prostor. Jakmile se vnoříte do této všudypřítomné lásky, skutečný 
život se projeví a je vždy odpovědí na nejhlubší a nejvyšší touhy duše. 
Je to láska naplňující sama sebe. Díky Bohu za teď. Naučte se nejprve 
a důkladně, že jste a budete navždy.  Váš současný stav je příležitostí k
duchovnímu pokroku. Využijte NYNÍ  na maximum a to nejlíp ve 
svém životě. 

K
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DRUHÁ LEKCE - Svoboda porozuměním

Je skvělé si uvědomit, že jsme jeden velký a neomezený Celek. Jednou 
jsem tomu nerozuměl. Vaše Písma vám říkají, že všechny věci jsou 
otevřené Božím očím. Jak pomalu se učíte, že Bůh a člověk jsou Jedno. 
Odstraňte svá omezení. Vyčnívejte svobodně v silném Božím životě. Jste 
jako děti se svými zdmi a příčkami, svými kostely a kaplemi. I my se 
divíme, proč jsme se tak dlouho učili věci, které nám od té doby byly zcela
jasné. Bůh je celý život, viděný i neviděný. Miliony v materiální rovině 
jsou v otroctví, ale po celou dobu, kdy jsou dveře otevřené, až k nám 
přijdete, budete jim to dlouho chtít říct. Jsme oprávněni k vám přijít za 
určitou cenu, pouze musíte věřit tomu, co říkáme, a jednat podle toho.

Chceme vám pomoci žít svůj skutečný život.

Začněte poslušností vedením ducha uvnitř sebe; povede vás k pravdě. Není
to snadné, protože člověk je vždy hlídán falešnou osobností, satanem 
smyslů - toto temné nic se nesmí za vámi vrhat, protože je to ze smyslů a 
klamalo by lidstvo. Je to někdy jako anděl světla, takže falešnost 
napodobuje realitu; vždy to ale můžete odlišit od ducha, pokud si 
pamatujete, co říkám. 

Hlas Krista je nebojácný, všemocný, hlas vítězství; hlas stínu 
naznačuje omezení, nemoc, smrt. Držte se pevně všeho dobrého, 
jediného skutečného. 

Uctíváme Boha skrze Ježíše Krista. Neexistuje žádný jiný způsob a nikdy 
nebyl, kromě jména. Jedním z titulů pro Boha je Otec, a to je to nejlepší, 
co víme, ale stává se mnohem komplexnějším, když rosteme v poznání 
Boha. Vy máte v sobě sílu velkého vítězství a Bůh neustále mluví. V Něm 
žijeme a pohybujeme se a máme své bytí.

Mnoho lidí, kteří pracují mezi utlačovanými a poníženými, se ptají: „Jak 
to?“ "A proč?" Řekli bychom jim, že každá stvořená bytost musí pracovat 
a procházet každou nezbytnou fází, která se vyvíjí z nejnižšího bodu 
stvořeného života. Přesto neznáme den ani hodinu, kdy Syn člověka přijde.
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Často v nejhlubší temnotě zkušeností vzniká osvětlení, které mění celý 
aspekt a prostředí. Duše okamžitě pozná, že pouze v tomto období 
zjevné degradace a nevědomosti se může vyvinout. Využijte co nejlépe 
a nejvíc z každé zkušenosti, budete za vše děkovat Bohu. Neplačte s 
těmi, kdo pláčou, ale pomozte jim mocnou láskou čistou jako matka, 
protože v lásce matky je nesobeckost Boží. 

Naučte se stát nezištnými.

Nejste atom, jste celek. Každý opravdový nesobecký život zvedá rasu 
lidstva blíže k Bohu. Nacházíme průlivy všude a učíme po celé Zemi 
tajnými způsoby. Především je třeba kráčet duchem Božím; jak to budete 
dělat stále více, začnete si uvědomovat harmonii ve svém okolí. Udržujte 
svá srdce plná lásky k Bohu a ke všem lidem a my vás toho hodně 
naučíme. Pokud nerozumíte tomu, co říkáme, počkejte; budeme učit velmi 
jednoduše; ale prosíme vás, abyste realizovali naše učení ve svých 
životech. 

K
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TŘETÍ LEKCE - Kristus je Život

Hlas Ducha je dalekosáhlý. Je to výraz všudypřítomnosti a je blízký i 
vzdálený. Nezná nic o vesmíru, ale prozatím se musíme vypořádat s 
počátky. Možná by vám to pomohlo  v současné fázi vývoje. Je naprosto 
nezbytné, abyste měli čas na ticho, abyste po část dne mohli vyjít z 
běžného hluku života. Kdybyste mohli setrvat v tichosti, držet si postoj 
růstu a stálého rozvoje a myslet především na Království Boží - váš stav 
by neměl být napjatý nebo prázdnou nicotou, vyhněte se oběma těmto 
extrémům - výsledkem by byla nejvyšší hodnota pro vás a pro všechny 
kolem vás. 

Držte ve svém srdci skutečné místo porozumění, ticho, které je živé, jako 
srdce růže. Boží síly uvnitř vás by se prosadily; křivé věci by se staly 
rovnými, drsná místa prostými. Všechny drobnosti a nesouhlas by tiše, ale 
určitě odpadly a už by neměly žádnou moc. Pro ducha je stagnace 
nemožná. Kreativní energie je neustála aktivita uvnitř. Veškerá vnější 
energie je plýtvání a překážka. Když tiše spočíváte v Bohu, Dech Života 
obnovuje všechny částice těla svou tichou, spořádanou činností.

Nejsme schopni vám říci o budoucích událostech, ale můžeme naznačit
jejich trend, protože každý jedinec dělá budoucnost myšlenkami a 
činy současnosti. Dnes jste výsledkem své minulosti. Možná máte 
naději, protože vaše současná myšlenka bude plně realizována v 
budoucnu. Ve všem, co podniknete pro duchovní rozvoj, si zachovejte 
pozitivní přístup, protože víte, že Bůh nikdy nepadne. To vás drží nad 
smyslovou rovinou a vy okamžitě fungujete z duchovního, 
podstatného a jediného skutečného. Vše musí být dokončeno dříve, 
než bude Kristovo lidstvo plné - úplné, nesobecké, neosobní. Milující 
Boha a milující člověka, všichni mohou vstoupit do Jednoty. Evoluce 
ducha skrze hmotu je dílem stvoření. Je to Bůh, který ve vás nyní 
pracuje. Radujte se, že máte tyto znalosti, a dávejte maximum pro 
nejvyšší. Žijte v duchu, dýchejte a kráčejte v nejvnitřnějším srdci sebe
sama. 
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Chci, abyste tomuto tichému růstu věnovali část dne, čímž do celé své 
bytosti vnesete vyrovnanost a rovnováhu. Opakuji to, protože je to tak 
nutné, tak jako těhotní s výsledky. Nejprve si budete vědomi dobrého 
zdravého úsudku, lepšího porozumění svému bližnímu a jasného vhledu. 
Poté bude realizován výsledek ve vašem těle, protože v tichu se srdce těla 
spojí se srdcem ducha; a tím dosáhnete dokonalého oběhu krve. 

Můžete pochopit, jak je to důležité, když vám řeknu, že mozek je živen
duchem; jemnější prvek se stal vládcem nad hrubším a duch živého 
Boha vdechuje vnější tělo těla. Vyjasňuji to, abych zdůraznil nutnost 
ticha. Později to nebudete potřebovat, protože budete velet za všech 
okolností a na všech místech, nezohledňujíc ani prostředí ani 
nesouhlas.

Nehledejte lásku - dejte ji. To je výživa. Řeknete tomu ano? Vezměte si
od svého Otce, to na co máte právo. Ten, kdo vás přivedl do tohoto 
okamžiku vašich životů, mluví ve vašich srdcích. Probuďte se, vy jenž 
spíte. Kristus vám dá Světlo.
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ČTVRTÁ LEKCE – Modlitba

MODLITBA je pro nás dýcháním dechu života. Je to nejsilnější duchovní 
prvek ve všech světech. Myslím, že nyní můžeme diskutovat o tématu 
modlitby - jak vidím, použili jste tuto mocnou zbraň do jisté míry 
nevědomě. Říkáte někomu, kdo má potíže: „Budu se za vás modlit“, nebo 
chcete někomu pomoci, řekněme, v Austrálii. Víte, že vaše přání je v 
souladu s Boží vůlí a toužíte požehnat celou svou bytosti - jak však 
vysíláte tuto Boží energii? Modlitba je často posílána s falešnou 
představou o velkém odloučení k Bohu z dálky. Nikdy se neztratí, ale 
modlitba tohoto druhu vstupuje do vibrací nejvíce v souladu se sebou 
samým.

Ačkoli se něco dělá tímto způsobem, člověku, kterému jste chtěli pomoci, 
se ve velké míře nepomůže. Pamatujte, že Ježíš promluvil k dívce sám, 
když vešel do místnosti a řekl: „Talitha cumi, Holčičko, říkám ti, vstaň! “ a
také vy musíte být určití, jasní, pozitivní. Vstupte do svého chrámu srdce, 
nejvnitřnější ze sebe, a tam vidíte dokonalou vůli Boží pro svého přítele - 
to je jednoduchá víra - a nikdy neuvidíte ani neslyšíte nic jiného. Klidně a 
bez napětí, vidíte vítězství ve jménu Krista Ježíše.

Teď vám řekneme, co se stane, když mluvíte z Božího středu vaší bytosti. 
V síle vaší klidné jistoty jsou falešné vibrace úplně uschlé. Tam, kde je 
Bůh, není ani tma, ani temnota, a vy ustaraného ducha okamžitě uvedete 
do kontaktu s Bohem. Viděli jsme to mnohokrát. Nemůžete odhadnout 
hodnotu skutečné modlitby. Zdá se nám, že jste jako děti usazené ve 
velkém energetickém domě, neznaje důležitost vypínačů a elektrických sil 
kolem vás, čekajíc na poznání, často však slepé a hluché.

Používám váš jazyk, abyste rozuměli, ale slova nedokážou vyjádřit 
duchovní realitu. Vaše víra v Boha je váš život a moc.

S pravdivou modlitbou se zeptáte, co budete chtít, a pamatujte si, že nic 
není vaše, ledaže byste to vzali a vlastnili. Nikdy jste neznali pravou 
modlitbu. Nemrhejte svou péči na vnějšího Boha a nečekejte na výsledky. 
Bůh je ve vás, odpověď není vzdálena touze. 
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Duch uvnitř je jednotou s Bohem a Kristem; jak se tedy může Bůh odcizit?
Dali jsme vám tuto radu pro ty, kteří mají zvláštní potřebu, ale chtěli 
bychom, abyste se vždy modlili: „Přijď Tvé Království “ v každém srdci a
životě. Neboť kdo zná Boha ve svém srdci i v nejvzdálenějším prostoru, je 
v jednom se všemi národy, severem, jihem, východem a západem. Do své 
lásky a modlitby je zapojte všechny. Žijte v pomyšlení na lásku ke všem a 
váš život se stane jednou nepřetržitou modlitbou, konstantou vycházející z 
Boha.

Pomohli jsme vám a dali přístup, abyste mohli žít vždy a pouze v 
ústředním životě, v obydlí v duchovní rovině, v jediné realitě. Udělejte to i
se stínem a iluzí - vstupte do klidu. Přestaňte mít časová omezení. 
Pamatujte na naši první lekci - jste vždy a vždy budete. Zkuste si to hned 
uvědomit. Odpočívejte od svých úzkostí a žijte ve věčném. Boží požehnání
je s vámi vždy a navždy.

K
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PÁTÁ  LEKCE – Pravda Bytí

V životě NENÍ nic, čeho byste se museli bát. Buďte si jisti, že jste v 
bezpečí za všech okolností a na všech místech. Tato realizace vám odhalí, 
jak moc jste rozuměli pravdě o bytí. Nic nemůže ovlivnit vaši skutečnou 
individualitu. Chceme, aby vám tyto lekce pomohly vstoupit do vaší 
vlastní chvíle. Je špatné doufat a očekávat Milost pouze v budoucnu.

Uvědomte si, že Duch je všemocný, všudypřítomný, vševědoucí. Na co 
čekat? Dovolte nám, abychom zde uvedli - Duch nemůže být menší než 
ten největší. Pokoušíte se dělat prohlášení zvnějšku. Ať všechna vaše 
potvrzení přijdou zevnitř, navrhovaná pouze vnitřním hlasem. Nechť 
každý jiný zvuk a smysl před tím mlčí. Nechte toto duchovní nejvyšší VY, 
převzít vlastnictví svého smrtelného těla. Jediné věci, které vám skutečně 
pomohly k vyššímu poznání Boha, přicházely zevnitř. Musíte být pravdivý
a věrný Slovu, které mluví. Myšlenky jsou vydechováním tohoto Slova, 
první příčinou všeho. Můžeme vám jen pomoci, abyste si pomohli sami. 
Během těchto lekcí si pamatujte, že nic nepomůže, pokud nedostanete 
uznání zevnitř. Duch vždy odhaluje Krista, celého a úplného Spasitele ve 
vás, naději na slávu nebo nádheru. Celá vaše vůle, myšlení a mozek jsou 
vedeny tímto svatým, neviditelným průvodcem poznání veškeré pravdy. 
Chvíle uzdravení a růstu byly okamžiky, kdy byly všechny neklidné hlasy 
smyslů utišeny a umlčeny, když se vás všechny osobnosti přestaly dotýkat,
když jste se naučili zůstávat v klidu. Potom Bůh promluvil ve Svém 
svatém chrámu. Odpočinuli jste si od svého falešného myšlení a JSTE!
 
Vaše současná fáze bytí je cvičištěm a můžete tady dělat to, co by zde bylo
nemístné a obtížné - stejně jako byste se těžko učili dětství z dospělosti. Je 
mnoho milovaných, kteří přebývají s vámi. 
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V těle vstoupili do větší sféry bytí, aby nad vámi bděli a modlili se s vámi. 
Poslouchejte Krista, božského člověka, a pochopíte, že Jeho slova jsou pro
vás a mají nové významy. Abyste mohli mít život v celé své plnosti, aby 
vaše těla byla dokonale celistvá, abyste mohli být v bezpečí před 
poškozením a nehodou, aby mohl být poražen i ten nejhorší nepřítel, 
dokonce i samotná smrt, než dosáhnete tenkého závoje, který nás dělí: 
všechno toto a další vám bude odhaleno, protože všechna Boží díla jsou 
„velmi dobrá“.

Dnes večer, když odpočíváte, nedovolte smyslům naznačovat slabost 
nebo únavu; místo toho nechte svou duchovní atmosféru uvnitř i vně, 
aby vás obklopila a povzbudila, dokud si před spaním neuvědomíte 
duchovní bytí.

Tímto svatým křtem se obnoví celé vaše tělo a ráno se probudíte s 
triumfem a radostí. Výsledkem je sladké očištění mysli a těla. Tolik se toho
děje během hodin spánku a tmy. Modlíme se, abyste mohli skutečně říci: 

„Ve spánku nebo v bdění, Já Jsem stále s tebou.“  

Přestaňte se bát.

K
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ŠESTÁ LEKCE - Bůh je Vše ve všem

VŽDY vstupujete do širšího porozumění. Je mnoho lidí, kteří pokračovali, 
ale nevěděli o tom, s čím jste obeznámeni. Zatím jsme jasně uvedli první 
skutečnost - Kdo jste? Nezničitelné duchovní bytosti. Živé poznání toho 
mění váš celý mentální postoj k hříchu, nemoci a smrti. Nyní přistupujeme
s úctou a pokorou k našemu dalšímu zvážení - Proč jsem?

Celá odpověď je obsažena v jedné větě:

Jsi, protože Bůh Je;

ale protože člověk je stále oslepen falešným smyslem, budeme se snažit 
mluvit z vašeho vlastního hlediska. Na místě, kde se nacházíte, je třeba 
vykonat práci nejvyšší důležitosti a nikdo jiný ji nemůže vykonat. Bůh vás 
do této doby a na toto místo přivedl, abyste vykonávali dokonalé zákony.

Možná svět nikdy nepoznáte, ale vaše práce bude stát na věky. Svými 
vlastními přebývajícími duchovními silami zduchovníte a učiníte 
skutečnou rovinu stínu a zmatku. Při práci ze stejného duchovního 
hlediska nebude mezi námi a vámi žádné oddělení. Ve skutečnosti 
neexistuje rozdělení. Jedinou bariérou mezi námi je váš pocit strachu ve 
světě. To je faleš a patří to k nevědomosti a „chaosu“. Jste právě tam, kde 
jste, abyste dělali dokonalé Boží dílo. Držte se postoje vnímavosti srdce a 
mysli. 

Všechno dobré kolem vás existuje na věky a nikdy se nemůže změnit 
ani ztratit. Vidíte to zkažené, protože vaše oči se otevřely dobrému a 
špatnému. 
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Dobré je jediné skutečné. Nebeské Království je jako kvásek, působí ze 
samotného srdce Boha Stvořitele. Vaši práci, kterou vám mohou andělé 
závidět, protože pokud jste věrní své neomezené a duchovní povaze, jste 
kreativní. 

                                                       
Upřímně sledujeme a modlíme se za příchod Nebeského Království na 
Zemi. Bude to probuzení od stínu k podstatě, od zmatku k řádu, od slabosti
k moci - ale především k celistvosti nebo jednotě života. Uvědomte si, že 
vaše práce je nejvyšší, práce, kterou jste se zavázali dělat od začátku.

Doporučili bychom zde začít s vaším bezprostředním okolím, protože 
další krok musí být ten pravý. Podívejte se a znejte jen to dobré v 
těch, kteří jsou vám nejblíže. Mluvte s nimi a rozpoznejte nejvyšší Já. 
Vaše důvěra v ně způsobí novou naději. V každém detailu svého života
znejte jen to dobré, což je ve skutečnosti jediná skutečnost. 

Nenechte se svrhnout zdáním, ale spíše zachovávejte postoj vytrvalé 
naděje vůči všem, kteří se zdají být v nízkém stádiu vývoje, a vždy viďte 
cíl, kterého mají také dosáhnout; pokud jde o sebe, pracujte se vším, co je 
dobré. Váš důvod, proč jste nyní na Zemi, je pomoci v této práci. Všude 
kolem vás jsou pomocníci. Bůh je vtělená Láska. Mír je nyní ve vašich 
srdcích a žije teď. Hle, všechno vidíme nové. 

K
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SEDMÁ LEKCE - Získejte porozumění

Čím více toho víme o Bohu, tím větší je naše úcta a pokora. Nekonečná a 
věčná moudrost má takový znamenitý řád pro každou stvořenou bytost; 
samotné kameny a skály jsou zázraky Jeho dobroty. Dokonce i kapička 
rosy se řídí zákonem a splňuje věčný účel. Jak se vyvíjíte, rozeznáte tyto 
vyšší zákony a jste v souladu s nimi. Je to jedna z našich nejzajímavějších 
studií objevovat úžasné a dokonalé zákony života v každé rovině. 
Kdybyste mohli vidět velké vnitřní světy, téměř byste uctívali své bližní. 
Bůh vás bohatě obdaroval. Udělali jste chyby, protože jste se neznali. 
Mocná Věčná Láska hledá výraz všude.

Ptáte se: „Jaká je nejpraktičtější metoda léčení těla?“ Náš velký učitel 
Ježíš Kristus vždy uspokojoval potřeby lidí v jejich přesném stupni 
rozvinutí. Někdo by se tedy potíral jílem nebo koupal v jílu; jiní pouze 
chtěli mluvené slovo. Ježíš nikdy nezklamal v pomoci v jakémkoli stavu 
nebo okolnostech; stačilo, že k němu přišli. To je místo, kde tolik vašich 
léčitelů selhává: buď proto, že nabízejí něco, co je mimo jejich schopnost 
si uvědomit, nebo proto, že používají metody, které se staly slovy bez 
života. 

Velký léčitel mohl z důvodu velikosti jeho lásky splnit všechny potřeby a 
jen když milujete, můžete opravdu pomoci. Láska vnímá tak, jak to člověk
nikdy nevidí a navrhuje s nekonečnou rozmanitostí přesnou metodu. 
Usilujeme o to, abyste velkou a krásnou práci nezkazili dodržováním 
jakékoli známé metody, ale vždy dodržováním svého láskyplného 
duchovního instinktu, přičemž „nebudete myslet na to, co řeknete“. 
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V tu hodinu vám bude dáno. 

„Milujte celým svým srdcem, duší, myslí a silou a nic vám není 
nemožné“. 

Ježíš nikdy nezklamal, ale porozuměl a rozpoznal dokonalé duchovní tělo 
všech lidí. Vaše tělo je dokonalé v duchu (podstatě) a každá část hmotného
těla by měla jednat v poslušnosti vůči duchovnímu, jedinému skutečnému. 

Když smysly naznačují bolest a nepořádek, vzpomeňte si na své duchovní 
tělo a nazvěte jej projeveným slovem moci. Tělo by mělo projevovat 
celistvost, nebo určitě způsobujete, že se Bůh jeví jako selhání. Později, 
když vaše tělo funguje pouze z roviny ducha, jeho použití bude jemnější, 
jeho poslušnost okamžitá. Pozitivní duchovní člověk se prosadí, odmítne 
uznat návrh „smyslného člověka a stane se vládcem“.

Kristus bude vládnout ve vás a Satan bude pod jeho nohama. Naplňte 
dům každý den silnými pozitivními vibracemi na zdraví, zvedání 
samotné atmosféry do čistoty a pravdy. Růst v dobré je tak 
jednoduchý, tak přirozený, protože Bůh pracuje ve vašem středu a 
nemůže padnout.

K
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OSMÁ LEKCE - Od slávy ke slávě

Bereme první příčinu a sledujeme její vztah k našemu současnému 
porozumění. Naučili jste se říkat: „Já Jsem Duch,“ „Jsem abych tvořil.“ 
Bylo by také pochopitelné, v jakém období vzniku lidská rasa nyní stojí, 
protože to nám objasní naši okamžitou práci. Lidstvo je v současné době v 
dětství, právě se objevuje ve znalostech velkého a jediného života, JÁ 
JSEM, protože ví jen velmi málo o svém skutečném smyslu a účelu. 
Rozumíte, že v těchto lekcích nemůžeme vyjádřit duchovní pravdu slovy, 
můžeme se jen pokusit navrhnout transcendentální realitu za stínem.

Nejlepší pozemská hudba, jakou jste kdy slyšeli, vám nemůže poskytnout 
skutečnou hudbu; nejvyšší, co může, je vést vás do srdce skladatele, kde 
zachytíte něco z dokonalé idee. Tento velmi hrubý obrázek jsme použili k 
tomu, abychom vás naučili něco o smyslu Boha. On je někdy mimo náš 
nejvyšší ideál. Tady je tedy naše výzva k růstu. Každá vývojová fáze 
odhaluje více Boha a každá generace lidí ho považuje za většího než ta 
předchozí. Dnes je koncepce vyšší, než kdy byla, a přesto vidíte a znáte to 
jen jako lidi matně tápající v temnotě a mlze. 

Bůh se zjevuje čím dál krásnější; každá výška, kterou vylezeme, odhaluje 
novou slávu a volá nás, abychom pokračovali s neutuchající dychtivostí. A 
přesto je Jeho velikost největší, když je v souladu s nejnižším atomem, 
když Otec - Matka Bůh pozvedne to nejhorší na místo bezpečí v samém 
srdci Lásky. Uvědomování si toho nás naplňuje uctíváním a zbožňováním, 
protože náš Bůh je nad všemi bohy velký. 
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Ježíš Kristus zjevil Boha podle vašich potřeb. Svět je stejný jako děti 
plačící v noci, bez řečí, jen s křikem, potřeba byla zodpovězena Otcem; 
tímto jménem Ho znáte a milujete; tímto jménem rozumíme mnohem více 
než vy; ale Bůh je vždy ochoten vám pomoci podle vašich potřeb.

Současné porozumění odhaluje něco ze zákona nekonečného pokroku, 
plnosti života, jeho hlubších a bohatších významů. Ježíš zjevil Krista 
Božího, skrytého pramene, hojného, přetékajícího, věčného, nikdy 
nepřestávajícího, abyste Ho mohli mít v celé své plnosti, aby vaše tělo také
zůstalo v naději. V tom není žádné tajemství. Celý, bohatý a slavný život 
by měl zaplnit každou žílu - protože Kristus je váš život. Ježíš nečerpal 
život z vnějšího Boha. Sám o sobě věděl, že je věčným Kristem Božím. 

Myslíme, že v životě Ježíše uvidíte více smyslu, když budete žít z nitra 
sebe sama. Lidstvo, věčný Boží Syn, jednoho dne řekne: „Je to hotové“ a 
„všichni budou Jedno“. Bůh se všude naplňuje; bez vašeho Otce 
nespadne na zem ani vrabec. Protože Ježíš Kristus se nezměnil zkušeností 
zvanou smrt, tak jsme i my zde, stejně jako vy, protože jsme vždy byli a 
nemůžeme zemřít. 

K
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DEVÁTÁ LEKCE – Osobnost

Přechod z osobního na univerzální neznamená ztrátu identity, ale spíše 
větší individualitu.

Osobnost chápaná člověkem je plná omezení. Kdyby měli učedníci udržet 
Ježíše Nazaretského, ztratili by Krista Božího. Ježíš to věděl a odvrátil od 
něj pokušení Petra, protože věděl, že jeho osobnost není jejich největším 
dobrem. Přišel jsem zjevit Otce a přijdu a zůstanu s vámi navždy: tato 
úžasná slova byla plná smyslu a dnes přicházejí s větší mocí. Pouze když 
se Ježíš stáhl z jejich středu, mohl znovu přijít ke všem lidem ve své 
všemohoucnosti. 

V předchozích lekcích jsem vám ukázal, že Duch je náš první a skutečný 
základ. Má mnoho kanálů a způsobů vyjádření, ale je to Jediný Život. 
Člověk v rovině smyslu se pokusil konečnou myslí vysvětlit nekonečnou 
Boží Moudrost. Člověk omezil svatého, odvážil se mluvit o Bohu jako o 
člověku. Člověk, který se nezná, se pokusil vysvětlit celého Boha. Ve 
všech těchto věcech musíte žít, myslet a mluvit pouze z ducha, neboť duch
zkoumá všechny věci. Když se ponoříte hluboko do sebe, naplní vaše 
myšlenky velká pokora. Dozvíte se o Něm, který byl a je největší ve své 
mírnosti a nejvyšší ve své pokoře. Když si uvědomíte svůj vztah k Celku, 
stane se vám jasnější pochopení osobnosti. Vaše vize se vyjasní, naplníte 
se svatou úctou a mocnou nadějí. Osobnost je větší, než víte, protože 
nejslabší člověk má celý vesmír, z kterého může čerpat - je zcela 
neomezený.
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Říkáme, že JSTE, protože Bůh Je, a vše, co má, je vaše. 

Zdá se, že lidé selhávají kvůli nedostatku vitality. Vysvětlení je toto: každý
z vás je trojice, žijící na třech rovinách - rovinách ducha, duše a těla. Ve 
většině případů na jedné nebo více z těchto rovin existovala nerovnoměrná
existence. Měli byste vše nejprve čerpat z duchovního, a tak nakrmit duši, 
a musí následovat projevy v těle. Pouze na Zemi může člověk dělat tuto 
skvělou a dokonalou práci. Každá duchovní pravda, která se projevuje, je 
tvořivá a veškerá vaše budoucnost je nyní vaším bytím. Musíte zasvěcovat 
celé své bytí znovu Bohu, aby mohl vykonat Svou dokonalou vůli a přinést
do Svého života harmonické podmínky.

K
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DESÁTÁ LEKCE – Kniha

V tomto bodě budeme společně posuzovat hodnotu vašich Písem, sbírku 
knih, které nazýváte „Bible“.

Knihy, slova, dopisy jsou samy o sobě bezcenné. To, čemu říkáte inspirace,
je skutečné tajemství jejich hodnoty. Duch svou sílou, svou jemnou 
vitalitou může vzít jakékoli slovo z jakéhokoli jazyka, v rovině smyslu a 
použít jej k vyjádření významů, k navrhování myšlenek a často proniknout
skrz stěnu smysly nemožnou k samotnému slovu. Tímto slovem je tedy 
pouze vozidlo nebo vnější skořepina, která skrývá buď perlu skvělé ceny, 
nebo dvojsečný meč. Boží Slovo je rychlé a mocné; je také sladší než med.

Inspirace je tedy jediným duchem, který pro své kanály používá mnoho 
knih a mnoho metod; vždy hledá cesty k vylití hojného bohatství a 
moudrosti Boží. Inspirace je možná pro všechny lidi. To, že z duchovní 
úrovně můžete použít smysl nebo prázdná slova, aby se z nich stali 
nositelé duchovní síly, je velká a slavná pravda. I to je geniální, protože 
Bůh promluvil a běžný jazyk času a smyslu se stává věčným a duchovním.

Právě tak Ježíš vzal slovo „chléb“ a dal mu svatý a duchovní význam. 
Když se modlíme: „Dej nám dnes náš každodenní chléb,“ používáme 
slova velkého a významného významu - hledáme výživu, která nás udrží v 
činu. Ve všech věcech máme přinášet realitu a pravdu tam, kde nicota a 
omezení způsobily chaos a temnotu. Pak vidíme nutnost světla: první Boží 
mluvené slovo ve stvoření bylo – Budiž SVĚTLO. 

Písemná slova nejsou jediným komunikačním prostředkem, protože Duch 
přichází do našeho vnějšího člověka s velkým osvětlením a abyste to 
vysvětlili, nemáte slov. 
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Modlím se, aby to byla vaše zkušenost v celé své plnosti. Je to první a 
nejvyšší vyjádření Boha. Osvícená duše prochází celým životem, vyzařuje 
světlo ve vědomém projevu božství, hlubokém, vnitřním míru, skutečné 
znalosti lidí a všech věcí, světle, které nelze skrýt, protože je 
zprostředkováno v každém gestu, v každém mluveném projevu slova. 
Rozumíme tedy inspirované nebo osvětlené duši. Skutečná hodnota Bible 
je tedy v duchovním nebo inspirovaném spisovateli, který otevřel vaše 
porozumění Božím věcem.

K tomu je přidán další mocný faktor - místo, které jste dali Bibli. To drží 
nejvyšší místo mezi všemi vašimi knihami, a to vždy bude. Miliony lidí ji 
zvedly svou vírou v ni. V tomto uznáváme fungování zákona, který 
neznáte. Dokážu to nejlépe vysvětlit jako zákon transmutace. Cvičení je 
následující: Můžete zvednout vše na nejvyšší místo, dokud se nestane 
transmutovaným a vyčištěným a změníte na zlato nejzákladnější kov 
Země. Toto je kámen mudrců, transmutace do nebeských hodnot vaší vírou
v absolutní pravdu.

Vložíme vám tento klíč do vašich rukou, abyste i vy mohli začít nyní 
proměňovat každou zkušenost v příležitost zvednout ji do nejvyšší, dokud 
nebude očištěna, transmutována  v čisté zlato zkoušené v ohni Božím; a 
nejen to, ale vrátí se vám tisíckrát, plná nejbohatších významů po celou 
dobu. To se stalo s vaší Bibli. Toto místo jste dali tomuto místu a odměnou
je, že vám vždy odhalí to nejvyšší, co je příčinou tohoto zákona. Vezměte 
Svatou knihu a přečtěte si ji; hledejte Ducha, nikoliv písmo, v ni, jako ve 
všech ostatních věcech.
                                                                                 
O těchto věcech jsme velmi vážní, a pokud si vzpomenete, že tento 
prospěšný zákon funguje vždy, pochopíte účinek ve vašich životech. Máte 
moc přivést každého, komu chcete pomoci, na toto místo požehnání. 
Každý akt vašeho života, každý projev vašich myšlenek by měl být 
zvednut k tomu Nejvyššímu. Přijde k vám poznání místa bezhříšnosti ve 
vás samých, místo čistoty a dokonalosti, kterého se nemůže nic dotknout 
ani zašpinit, protože jste začali být, jako váš Otec, který je v Nebi.
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Bible se pro vás stala KNIHOU, ale chtěli bychom také, abyste věděli, že 
Bůh inspiroval muže a ženy mocí odhalit v naší době ještě větší věci a 
vždy čerstvé odvíjející se od srdce života. 

Především chceme, abyste dnes měli otevřenou vizi, protože přicházejí 
větší věci a Bůh mezi vámi dělá zázraky. Radujte se z nového zjevení a 
oplývejte nadějí. Nový vám znovu odhalí staré. Nemáme pochybnosti. 
Vypusťte z hlubin Boha a nebojte se.

Věčnost je TEĎ.

K
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JEDENÁCTÁ LEKCE - Hřích, odloučenost

PRAVDA je věčné Slovo.

Není nic nového, protože pravda nemá začátek.

Jak se rozvíjíte, máte jasnější vizi a širší sféry působení. Nemůžete vidět 
novou pravdu, to je nemožné. Kdykoli vstoupíte do roviny ducha, 
připravte se modlitbou a zasvěcením celou svou bytost Bohu. Toto je 
jediná ochrana před falešnými učiteli. Pokud je k dispozici trojnásobný 
kabel, nelze jej snadno rozbít. Tři duše v dokonalé jednotě mohou dělat 
velké věci pro Boží věc a pro všechny lidi. Nechte Ducha ve vás být vaším
jediným průvodcem. Pouze z tohoto důvodu přicházíme, abyste se mohli 
znát. Naše slova vám mohou pomoci jen proto, že vám to umožňují. Naše 
láska k vašemu světu je velká. Neopírejte se o vnější pomoc, ať už je 
vysoká, jakkoli dobrá. Už jste se dozvěděli, že je nemožné, aby mysl 
člověka ovlivnila Ducha jakýmkoli způsobem.

Práce, kterou je třeba vykonat, je mnohem důležitější než učení od 
jakéhokoli učitele. Ježíš nemohl dělat svá díla uzdravení, zatímco mysl
myslela. Když Bůh mluví, musí být ticho. Kristus ve vás je stejný 
včera, dnes, navždy. Čekejte v tichu a odpočinku, aby Kristus mohl 
mluvit, mohl za vás psát své myšlenky, své záměry, své plány.  Nechť 
je tato mysl ve vás, dokud ne já, ale Kristus Boží je vaše jediná realita.
Věděli jste to už mnoho let, ale nechte staré slovo promluvit znovu, 
dokud necítíte vzrušení, novost života, vzestup věčného Syna Božího.

Aby mohl být hřích odpuštěn, je zapotřebí očištění, odložení starého, aby 
něžnému, novému uskutečnění Krista nemohl bránit opak dobra. Hřích a 
zlo se nesmí zaměňovat tak, jak jsou často zaměňovaný. Hřích je ta velká 
nepravda spojená s naším vnějším smyslem, patří k odloučenosti a chaosu.

27



Odvážila by se ustanovit svého krále a učinit jeho království uprostřed nás;
ale Kristus, který je pro nás nyní vědomě skutečný, jako vnitřní skutečnost,
je větší, než víme, a všechna nepravda je pod jeho nohama.  Jeho samotný 
život v nás se obnovuje, vytváří Rosu nebo se naplňuje sám sebou a přináší
duši do jednoty s Bohem; tak odedávna vyháněl z chrámu svého Otce 
zloděje a lupiče svým vlastním vlastnickým právem.  Vychází z nás výkřik 
potřeby, velká potřeba, oslovit Autora našeho bytí. Nekonečná láska je 
dostačující a z tohoto srdce lásky pochází uzdravení odpuštěním, taková 
velikost lásky, že je vše vymazáno; protože On přebývá uvnitř, který 
zvítězil nad hříchem a smrtí. 

Zjistěte, že odpuštěný hřích je konec tohoto hříchu, ale ne konec jeho 
výsledků - kořen je zabit a řeka životů teče dál. Trpění a výsledky 
způsobené hříchem mohou být proměněny v dobro. My na této straně 
vidíme něco z kompenzací života. Boží cesty jsou dokonalé a duše, která si
je vědoma živého Krista, pozvednutá do jednoty s Otcem, se stane 
jednotou s prací vykoupení a pozvedne celou lidskou rasu.

Láska se prosazuje atmosférou kolem nás a vás. Láska vyžaduje 
připravenost a poslušnost a jsme povoláni, abychom provedli její rozkazy. 
Jste ochotni uposlechnout až do smrti kříže? Ten kříž je místem vaší oběti 
za všechny lidi. Všichni musí jít na Kalvárii, tam, aby se spojili s Otcem. 
Větší lásku nemá žádný člověk než je tato Láska. Láska je atmosféra, ve 
které je živeno a krmeno vše, co je nejvyšší. Láska přebývá v každém 
lidském životě, jakkoli se vám může zdát ponížená. Milujte mnoho a 
Kristus bude skrze vás vykonávat svou práci, protože miluje váš svět a 
nikdy nepřestane, dokud se nestane Nebeským Královstvím. 
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DVANÁCTÁ LEKCE - „Kdo Mě viděl, viděl Otce“

Nebe není místo, kam jdete, je to právě tam, kde jste. Nyní můžete 
vstoupit do Nebe. Dobří muži a ženy čas od času učinili tento objev a 
od té doby „Vše je v pořádku.“ Přestali spěchat, protože cesta skončila. 
Už to nejsou poutníci a cizinci, ale děti v Otcově domě. První věc, 
kterou pochopíme, když se probudíme, je, že nedošlo k žádné cestě, 
ani k procházení obrovskými prostory. Jsme vždy tam, kde jsme vždy 
byli - doma, stále naživu. Neexistuje žádné oddělení od někoho, koho 
milujeme, ani od dobrého, co je naše. Vstoupit do Nebe znamená stát 
se povzneseným do většího vědomí Boha a v tomto vědomí vlastníme 
mnohem více všechny ty, které milujeme. Jsme k vám blíž a často 
spolu mluvíme. Neexistuje rozloučení, ale pouze větší Jednota. V 
duchovní rovině nejsou možné víry ve vzdálenost a prostor. 
Vzpomínáme si na to jen tehdy, když chceme pochopit vaše podmínky.
V jasnějším světle už nejde držet falešnou myšlenku omezení. Vše je 
naše a vše je vaše. Stát se duchovně smýšlejícím je život a mír. Žádný 
náznak tělesné mysli nemůže nikdy přinést dobré.

Děkujte Bohu za tajný rozruch života na vaší Zemi, jako je míza na 
stromě, která do všech částí vysílá nadšený život. Před vámi se otevírá 
slavná svoboda. Zajatci jsou osvobozováni, stará pouta praskají, pouta 
starodávných vyznání jsou prasknuta. Neděste se, bitva je Boží. 
Neobjímejte své řetězy; pusťte se. Vydejte se ve svém nitru Nejvyššímu, a 
tak se spojte s Jedním, s Velkým Dobrem, vylévejte uzdravení a požehnání
skrz každý čekající kanál. Celé lidstvo se zvedá do vyšší roviny. Tato práce
probíhá ve vašem samotném středu. Jsme plní díkůvzdání při pomyšlení, 
že můžete znát svobodu Božích dětí. Vědomé sjednocení s Bohem je celá 
vaše spása; duch, duše a tělo. Znalost Boží jednoty s člověkem, se sebou 
samým, je otevřenou branou ke svobodě. Ježíš vám přišel ukázat cestu, 
protože Kristus je Cesta. 

                                                          29



Vidíme, že jste nám nerozuměli ohledně mysli a myšlení. Jedná se o velmi 
široký předmět. Můžeme vám dát pouze hlavní body. Smyslová mentalita, 
to jemné médium pro duchovní pravdu, se podílela na falešnosti - 
samostatnosti - když měla být dokonalým kanálem pro Jedinou Mysl. 
Naplněná falešným myšlením zvenčí měla zůstat otevřená božskému 
vnitřnímu a jedinému skutečnému, napájenému z nejvyššího zdroje, 
skutečného chleba a pravé krve, kterým je Kristus. Je to síla uvést do 
podřízenosti všechny smyslové vjemy, všechny falešné mysli, živé v každé
části těla. Každý atom vašeho těla by měl být pod kontrolou, jinak by ruka,
noha nebo mozek neměly získat nadvládu, vládnout vám a způsobit 
zmatek. 

Pocit oddělenosti v každém smyslu je váš velký nepřítel. Prosíme vás, 
abyste nechali vládnout mysl Krista. Je to Moudrost, Láska a Jednota. 
Nechť vás tato mysl drží, ovládá - zametá vnější tělo z masa jako jeho pán 
a král; aby se každý dech znovu rozzářil a zářil. A, i velmi suché kosti se 
znovu sejdou a budou dýchat. Nechte zemřít hřích a pocit odloučení, a 
žijte v Kristu. Ve svých srdcích se budete učit a rozumět Kristu.

K
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TŘINÁCTÁ LEKCE - Kristus ve vás

Ptáte se na praktické lekce o léčení, protože chcete okamžité výsledky? 
Odpovíme na vaši otázku, abyste dosáhli toho nejvyššího.

Můžete se odvolat v hmotné rovině a zdá se, že rychle získáte pomoc; je to
proto, že jste byli tak dlouho pod nadvládou smyslů. Zpočátku, když 
budete hledat zdraví v duchovní úrovni, bude se vám zdát, že se bude 
zhoršovat; vždy to považujte za nadějné znamení. 

To znamená poslední boj s falešností a stínem. Při každém útoku nepřítele 
nezapomeňte, že Kristus je váš život; až nakonec zemřete, abyste žili, 
odložili starého muže a jeho vládu, abyste žili znovu a navždy, protože jste
dobyli posledního nepřítele skrze Pána Krista.

Boží práce není nikdy nejistá nebo uspěchaná. Je jistá a neustále dobře 
pracující. "Takže moje vlastní paže přinesla spasení." „Proto buďte 
vytrvalí, nepohnutelní, vždy překypující,“ a ačkoliv se vám může zdát, že 
budete mít jen malý pokrok, opravdu rostete, dokonce i v temnotě noci.

Velký Mistr, Ježíš, rozvinul tento aspekt ve svých podobenstvích o 
Nebeském Království. Malé hnědé semínko zaseté v zemi si není vědomo 
slunce, dokud neprochází temnotou hmoty svou vlastní přirozenou činností
a nerozvíjí vědomě to, co vždy ovlivňovalo jeho růst ve tmě; a přesto 
říkáme, že ani slunce by nemělo žádnou moc, nebýt centrální přitažlivosti 
uvnitř semene. Nyní chápeme něco o smyslu zla a jeho přátelském využití,
že temná země je médium pro růst; a můžeme to nejlépe přirovnat k 
Božímu stvoření, kterému se říká zlo, které aktivujte skrytou sílu uvnitř 
krycí vrstvy semene.
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Bez této přátelské pomoci a ponechané na sebe by bylo semeno, i když 
dokonalé, neproduktivní. Takzvané zlo způsobilo, že se semeno zrychlilo a
vyvinulo jeho samotnou opozicí. Podívejte se do přírody, protože v ní je 
symbol každého tvůrčího procesu na duchovní úrovni. 

Vše, co existuje, je navždy ve skutečném světě Ducha, váš je jen stín a 
zdání. Až přijde plnost času, váš svět již nebude stínem, ale podstatou, 
protože to bude Království Kristovo, nová Nebesa a nová Země, jeden 
sjednocený Domov. Nebude rozloučení, protože nebude ani odloučení, ani 
smrt, protože dřívější věci pominuly a člověk a Bůh jsou Jedno. 

K
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ČTRNÁCTÁ LEKCE - Z tmy – světlo

Krytí semena, jak je vysvětleno v naší poslední lekci, obsahuje zárodek - 
příslib - plnosti Božství, stejně jako vnější člověk obsahuje semennou 
formu duchovního člověka se všemi možnostmi růstu a projevu. Chtěli 
bychom, abyste si pamatovali, že zatímco vnitřní a duchovní je vždy 
dokonalé, vnější obal je často mimo harmonii a má mnoho nedokonalostí, 
kvůli dlouhému věku - jak počítáte čas - nevědomosti a nadvlády smyslů. 

Musíte se naučit, že Duch je právoplatný vládce, skutečný vlastník a král. 
Člověk se pokusil změnit podmínky na hmotné úrovni, hledat pomoc 
zvenčí; to bránilo skutečné práci a často jí bráni. Tam, kde byly do hmotné 
roviny přivedeny duchovní síly, práce nejen trvá, je věčná. Neporažené 
tělo je nedokončený život. Vše musí být dokončeno. Zdokonalí ho to, co se
ho týká. 

Jak budete růst v porozumění realitám, bude vaše vize Krista jasnější a 
vize je začátkem dosažení. Nejprve musíme vidět a poté se stát vaší vizí. 
Držte nejvyšší ideál, dokonce i Krista, a probudíte se v Jeho podobě. 

Nyní se můžete zeptat, jak vysvětlíme dokonalou postavu nerozvinutých 
ras. Rozdíl je v tom, že jste se vyvinuli i když z nevědomosti jste se 
nevyvinuli dokonale, přesto je mnohem vyšší věc, abyste poznali své 
duchovní bytí, i když jste ztratili hmotu. Nevyvinutý člověk se probudí 
později a také se musí naučit, že JÁ JSEM. Vůle, která se má stát, se stává 
silou, se kterou je třeba počítat. Bude trpět, protože poznání se rodí z 
utrpení, dokud nedospěje k vědomí Boha. Jak jste bojovali s méně 
skutečnými, tak bude i on a budete s námi pozorovat a modlit se, dokud 
všechna království země nebudou jako Království Nebeská, protože 
všechny duše jsou dědictví Boží. Tolik vašeho utrpení je zbytečné a 
způsobené odporem Boží Vůle, ale existuje kvalita utrpení, kterou 
ovlivňuje nejvyšší dobro, utrpení, které přináší do činnosti tři velké 
principy duchovního růstu - víru, naději a lásku. Nejvyšší dobro je známo 
jeho opakem a každá zkušenost může být použita pro konečné dobro. 
Zjistěte, že krásna rána jsou známa kvůli temnotě noci. Smutek někdy dělá
průlivy pro radost.
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PATNÁCTÁ LEKCE - Ježíš Kristus – Muž lidské rasy

Srdce je místem porozumění, nebo, jak bychom raději řekli, dveřní cestou 
božské moudrosti - 

„Blahoslavení čistého srdce, protože uvidí Boha.“ 

Srdce a ne mysl zná hluboké Boží věci. Naše lekce může být pochopena 
pouze ve vašem vlastním srdci. Skutečné zjevení se musí odvíjet z 
Božského srdce lásky, které bude v souzvuku s vaším vlastním. Bůh je tak 
blízko. 

Existuje mnoho teorií, mnoho vysvětlení o Ježíšově kříži. Ve všech těchto 
věcech důvěřujte vnitřnímu a duchovnímu vůdci, nikoli mysli člověka. 
Víme, že oběť na kříži má pro váš svět nejhlubší význam. Tím vznešeným 
činem Ježíš Kristus pro vás symbolizoval Boží nejvyšší myšlenku. Nyní 
nemůžete pochopit jeho velikost. Pouta praskla a vaše Země dostala 
svobodu. Jak moc jste nepochopili jeho význam! Zachovejte uctivé srdce a
ztište hlasy před záhadou tak vysokého významu. Má široký význam a 
pouze božská moudrost může interpretovat její velikost a lásku. Z naší 
strany vidíme něco více z Jeho výsledků. 

Knížectví a mocnosti již nemohou ublížit vaší vlastní vůli. Ježíš sestoupil 
do nejhoršího pekla, aby mohl osvobodit zajatce a odhodil vše, co dělalo 
oddělení mezi Bohem a člověkem. Kříž byl zvednutím lidstva do božství. 
Každý incident v souvislosti s tím symbolizuje nějakou velkou vnitřní 
pravdu. V tomto záhadném odtoku vody ze strany, vaše země přijala svaté 
pomazání – svého Krista. Uctíváme to zbožňováním, když si pamatujeme 
velikost této práce. Musíte se toho hodně naučit a nikdy neznáte plný 
význam oběti, dokud také nevstoupíte do bezhříšného a nezištného Krista. 
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Ježíš Kristus je vaše nejvyšší koncepce Boha. Rozhodl se stát pro váš svět 
od začátku jako věčný Kristus Boží. On sám znal celý Boží význam pro 
vás. Když byl v těle viditelný, byl to Bůh-člověk, člověk pro všechny lidi, 
milující Boha a milující lidi, univerzální člověk. V něm všichni nacházejí 
vztah. Má velkou celistvost života, mízu, samotný strom a vinnou révu. 
Byl to skutečně Boží Syn a Syn člověka. Na kříži je zjevena velká jednota 
Boha a člověka.

K
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ŠESTNÁCTÁ LEKCE - Pravda je neochvějná – stálá

Chcete-li obdržet toto učení, musíte vyloučit vibrace neharmonických 
osobností; je velmi škodlivé umožnit invazi magnetických proudů. To 
způsobuje vyčerpání a touhu po vitalitě. Udržujte perfektního ducha, nikdy
nedovolte, aby jakýkoli vliv vstoupil do duchovního nejvnitřnějšího, 
zatímco je citlivý a vnímavý. Pokuste se pomáhat lidem v jejich vlastním 
duchovním bohatství a nepředstavujte si, že je to správné, když jim sami 
pomáháte. Je mnohem vyšší pomáhat druhým, aby si pomáhali sami, a 
vedli je ke skutečnému zdroji všeho dobrého. Navrhujeme, abyste 
nedovolili nikomu kromě sebe otevřít dveře komunikace mezi vámi a 
námi. Všichni si musíte pamatovat své vlastní právo vládnout za všech 
stavu a okolností.

Pojďme se společně zamyslet nad významem osobního a univerzálního, 
protože mezi vámi je mnoho zmatku v myšlení o těchto věcech. Ježíš byl 
duchovní osobní identitou i Kristem Božím. To je Boží význam pro vás - s 
Ježíšem, božským učitelem pro vašeho průvodce. Ježíš Kristus se spojil s 
Bohem, když se spojil s člověkem. Pouze tím, že se stáhl z jejich středu 
jako osobnost, mohl skutečně přijít znovu ke svým učedníkům v tom 
vnitřním smyslu, který měl z těchto obyčejných lidí udělat velké apoštoly 
křesťanské církve. Pouze vstupem do univerzálního se mohl stát 
skutečným jednotlivcem v nich a v nás všech, JÁ JSEM váš, náš i jejich 
život. 

V této nádherné kapitole Skutků můžete najít záznam jejich prvního 
pohledu na velké vesmírné vědomí, vnitřní osvětlení, které pokryje celou 
Zemi, zatímco vody pokrývají moře. Z omezení času a rozumu se vynořili 
do větší duchovní svobody. Jejich ztráta Ježíšovy osobnosti byla jejich 
velkým přínosem pro Krista. Máte se stát jedním se všemi lidmi, velkým 
bratrstvím a božskou jednotou. Slova jistě odhalí pravdu. V současné době 
toto vědomí svítá; jistě vidíme přicházející jednotu člověka s člověkem v 
Bohu.
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V žádném případě nebudete méně sami sebou, ale budete mít větší lásku a 
porozumění. Utrpení některých je zraněním celku. Jak krásné jsou nohy 
těch, kteří nesou zvěst míru a dobré vůle ke všem lidem! Tiše pracující v 
srdci národů jsou Princi Míru. Modlíme se za otevřené dveře, aby velký 
vnitřní život mohl vytéct a rozšířit se, samotná řeka starověkých dnů.

Tam, kde řeka přichází, je trvalé léčení.

Odpočívejte v naději. Buďte silní a buďte odvážní, den se blíží - noc je 
pryč. V nejtemnějším a nejvzdálenějším pekle je Bůh. Pod vámi jsou 
roviny bytí, některé dokonce v bezvědomí Boha, ale všechna budou 
vykoupena. Pokaždé, když si podmaníte  hmotnou rovinu, vytvoříte lepší 
podmínky pro ty pod vámi. Opakuji, každé jednotlivé podmanění je 
vítězstvím celého lidstva. 

Modlete se často a moc milujte; neztrácejte se po cestě vzhůru, protože 
když padáte, jiní padají s vámi. Díky bohu za vaši skvělou příležitost tady 
a teď.

Čtěte Kázání na hoře nepřetržitě a počkejte, až vám tato slova odhalí jejich
význam.
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SEDMNÁCTÁ LEKCE – Představivost

Tělo je přikrývka a oděv ducha a učíte se, že duch je vládcem. Nejprve 
nemusíte vidět výsledky, ale práce začíná v okamžiku, kdy fungujete z 
duchovní roviny. Nenechte se odradit – stejně jako my - za to, že jsme 
neviděli výsledky. Teď vidíme, že práce na uzdravení pokračovala, i když 
se zdálo, že věci jsou nejhorší. Vy: děkujete Bohu za temnotu a boj; 
dokážete jejich skutečnou přívětivost. Kristovo dílo ve vás je vyhlásit 
svobodu zajatým duším, otevření dveří vězení těm, kteří jsou vázáni. Vaše 
tělo bude krásným oděvem ducha, protože spasení není zčásti, ale zcela.

Ptáte se „Co je myšlenka?“ Možná jste zmeškali skutečné porozumění. 
Myšlenka je kreativní proces za všemi jevy.

Nejedná se o mentální pojetí, i když svá mentalita najde svou cestu. 
Myšlenka není nikdy od myslitele oddělena. Světy se všemi svými 
nesčetnými podobami v přírodě jsou myšlenky vyjádřené Absolutním. Jste 
Boží myšlenka, a tak také projevujete lásku.

V samém srdci života, univerzálním i individuálním, je pramen růstu, 
ze kterého se vyvíjí veškerý skutečný život. Je to JEDEN, první 
příčina všeho, nikdy mimo Jeho vlastní stvoření, ale sám existující, 
neoddělitelný od sebe; neustále vytvářející dokonalost a mír. Toto Já 
života vysílá paprsky inteligence prostřednictvím mnoha kanálů a 
vylívá se v nekonečné rozmanitosti, ale vždy Jedním. Velký vnější 
nepřítel, smysly, by překroutili vše, čímž by se oddělili dokonce i od 
vyjádřené bytosti, dokud se v důsledku věků nevědomosti neodvažuje 
člověk myslet na sebe jako na úplnou a oddělenou identitu a dívat se 
na utrpení lidstva jako na něco mimo sebe, dívající se na Boha jako na
odděleného od sebe.
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Bůh vyžaduje odliv z velkého světského života. Toto je zákon, který 
neustále pracuje v nejmenších detailech svého pozemského života. 
Vaše planeta v sobě drží oheň, vodu a minerály nevýslovného 
bohatství, ale také drží velkou neviditelnou vnitřní duchovní sílu, 
kreativní, rekonstrukční. To je myšlenka, výsledek jediného života, 
dýchání kamenem, skálou a nejhustší hmotou. 

Člověk se omezuje svým mentálním procesem a brání rozproudění 
božské myšlenky. (Vidíme z naší strany.) Člověk zahlédne pravdu; 
okamžitě to začne stručně vysvětlovat, dává ji formu, obléká ji 
mentálním procesem zvaným uvažování; tak sám uzavírá cestu 
oddělením od celku. Žádná pravda není součástí; existuje jen jedna 
pravda. Žádný člověk nemůže držet všechnu pravdu. Toto je práce 
pro všechny časy. 

Bylo by dobré rozvinout schopnosti přijímání, očištěním mysli od 
omezení, přesvědčení, které se staly otroctví a tím, že jste se stali malým 
dítětem. Jinak nemůžete vstoupit do Království. Vidíme tolik duchovní síly
uvězněné za zavřenými mentálními dveřmi lidstva. Duch Boží zrychluje 
intelekt, protože se osvítí skutečným světlem. Otevřete se tomuto skrytému
duchovnímu životu, protože květina je vyživována do plného rozkvětu 
svými skrytými silami. 

Zvažte to dobře, i květiny na poli nepracuji aby rozkvetli. Budete klidní a 
vytrvalí a výsledkem bude nakonec velký mír ve vašem těle i ve vašem 
prostředí. Je to Bůh, který ve vás pracuje, jeho vůle a čin. Lidská mentalita
není místem myšlení. Zatímco se svaté semínko rozvíjí, začíná ve vás, jako
na začátku všech věcí, stvoření. Boží myšlenka byla vaše planeta. 
Když ve vás vyvrcholí život, vyžaduje to místo akce, aby se projevilo. 
                                                                          
To, čemu říkáte představivost, je základem pro vyjádření Božího Myšlení. 
Naučíte se udržovat představivost čistou a svatou, bez znečištění smyslů; 
to co je představováno, se poté stává realitou.
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Vaše Písma odkrývají důležitost toho, když popisují falešné představy a 
hovoří o představě o zlomyslnosti. Čistá představivost se někdy nazývá 
„génius“. Je to zrcadlo Boží. Nechte toho Krista mít plnou kontrolu nad 
tím, abyste se mohli probudit podle jeho podoby. 

To odhalí Boží význam vašemu porozumění. Vaše představivost je nejlepší
Boží dar. Srdce a představivost spolu úzce souvisejí - jednají a znovu 
reaguji. Srdce a představivost by měly být čisté. To vyžaduje skutečné 
úsilí, ale budete bohatě odměněni. 

Budete mít Boží myšlenky, vaše mysl je bude odrážet, a obohacený a 
osvětlený věčným, budete si vědomi vždy čerstvého vývoje. Budete 
vidět, nést, znát pouze Boha. Tato lekce se odehraje ve vás, když 
budete číst. Bůh je jedinou realitou všech dob.
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OSMNÁCTÁ LEKCE - IDEA - Vyjádřený obraz

NEDĚLE je pro nás den velké radosti. Sedmý den má pro vaši planetu 
hluboký význam. Shodujeme se s významem neděle, protože sedmý den je
odpočinek Pána, našeho Boha. Skutečná modlitba je pro nás velkou 
přitažlivostí; hluboká upřímnost to jsou otevřené dveře pro odpověď. 
Přitahuje svým magnetismem, plnost své potřeby. V naší poslední lekci 
jsme vám řekli, že místo stvoření v jednotlivci, duchovní základna pro 
promítání myšlenky z nejvnitřnějšího božství, byla představivost.

Naší další úvahou je IDEA. Za prvé, věčná mysl; za druhé, myšlenka; za 
třetí a nakonec je výsledkem obou idea, která se má projevit v 
nejvzdálenější rovině bytí.

Jaké jsou vaše nápady z velké části? Jsou jako jediný a úplný výsledek 
božského myšlení? Vyjadřujete živého Krista? Chceme vám objasnit 
všemocnost božského člověka a realitu Boží myšlenky. Když to čtete, 
zkuste s námi být a dívat se na zemskou rovinu. Budete naplněni touhou 
po splnění všech zákonů, stejně jako Ježíš. Konec je od počátku - Bůh, 
konec veškerého odloučení. Velká Láska opustí devadesát devět, aby 
přivedla zbývající jednu, protože všichni budou v Království našeho Pána 
Krista.

Boží idea pro váš svět a pro vás je dokonalost a nic menšího. Existuje 
mnoho lidí, jenž prošli  vaší zemí a stále se drželi falešné představy, že 
hmota je podstata, výsledek dlouhých věků smyslové víry. Dobří duchové, 
často hluboce uctiví a ušlechtilí, stále žijí v hmotné rovině; je to pro ně 
skutečné. Rádi vidí své myšlenky vyjádřené na hmotné úrovni. To je pro 
ně překážkou, veškerá nevědomost je, že se nemohou rozvinout k vyšším 
zkušenostem. 
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Dejte si více času na ticho, abyste mohli mít Boží odraz na zrcadle své 
představivosti, abyste se také stali Boží ideou, protože řekl: „Buďte svatí.“
Růst této dokonalé myšlenky se nám projevil. Když čekáte na Boha, 
probíhá velká práce a poté přináší ovoce.

Zavřete dveře své svatyně proti návrhům smyslů, aby se ve vašem těle 
projevila Boží myšlenka, protože „pokud je vaše oko jediné, celé vaše tělo
bude plné světla.“ Plná bohatá krev života pulzuje srdcem v jednotě s 
Bohem. Toto je dotek uzdravení, protože vitalita celého vesmíru již není 
oddělená, ale je potěšením nalévat se skrze své vlastní průlivy dané 
Bohem.

K
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 DEVATENÁCTÁ LEKCE - Nebe je ve vás

Můžeme vám v této kapitole pomoci tím, že vám poskytneme pár vlastních
zkušeností. Myslíme, že víte, že přechod ze zemské roviny je pro téměř 
každého jednotlivce odlišný a je to úplně to, co každý z nich dělá. Zrození 
do skutečného života by mělo být přesně jako probuzení za krásného rána, 
kdy svítá úsvit nad zemí a dotýká se všeho čistotou a svěžestí, které patří 
pouze do prvních hodin dne. To znamená, že bychom měli otevřít oči a 
vidět Boha všude; jen toto jednoduché, domácké, vše známé probuzení v 
harmonii a míru. Dej Bůh, abyste mohli všichni začít tuto zkušenost tam, 
kde jste a poté plně vstoupili do reality, kdy bude odstraněno to, co je 
částečně. 

Vědomí Boha se vznáší nad zemí a svou hořící, zářící láskou se dotýká 
všech věcí do čistoty a pravdy. Oheň sestupuje a stoupá, jak vám bylo 
odhaleno v symbolické oběti Ábela. Všechny věci jsou vám zjeveny ve 
vašich Písmech. Člověk tuto knihu učinil prostředkem interpretace, v němž
Bůh odhaluje moudrost. Kdybyste to věděli, mohli byste číst Boha v 
každém inspirovaném díle, ale Bible je váš bohatý a posvátný poklad. V 
tomto starodávném příběhu najdete věčnou pravdu dvou v jednom, místo 
setkání - místo oběti. Přečtěte si pozorně.

Jemně jsem prošel do roviny realit. Můj přechod byl u mých přátel zcela 
neočekávaný. Za to děkuji Bohu, protože moji drazí byli ušetření krutého 
očekávání a strachu z odloučení. Byla to pro mě skvělá pomoc, protože 
jsem brzy zjistil, že se mohu uklidnit a pomoci jim z mé radosti. To 
můžeme udělat všichni. Co nemůžeme udělat, je zbavit vás falešných 
přesvědčení. To musíte udělat pro sebe. Tady nebo později nikdy neztratíte 
své vlastní Já. Více než to, zjistíte, že vaše vlastní Já je větší, váš kruh 
širší, vaši milovaní nekonečně krásnější a ještě známější, protože v lásce 
není nic zvláštního.
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Radujte se! Nemějte strach. Strach je oblak, který tlumí duchovní 
vidění. Andělé přišli říci „Neboj se.“ Strach by vás chránil před vším, 
co je dobré. Není to nic jiného než emanace z hmotného smyslu a lze ji 
okamžitě rozptýlit dokonalou láskou. Člověk vychází ze strachu ze zla,
ze strachu z Boha, ze strachu z člověka. Pravda vás osvobodí od všeho,
co odděluje člověka od Boha.

Samotní pohané hledají Boha nejnižším uctíváním, protože v jejich 
uctívání je touha. Objevil jsem to, když jsem byl osvobozen od těla. 
Pomalu jsem pochopil, že jsem prošel zážitkem zvaným smrt, abych si 
našel živou a dýchající duši, nikdy tak živou jako tehdy. Bylo to pro mě 
příliš. Cítil jsem se ohromen realitou a neomezeným smyslem věcí, které 
na mě pomalu svítily. Byl to lahodný sen? Jak vidíte, hodně mého 
falešného přesvědčení na mně přilnulo. Čekal jsem velkou, obrovskou 
změnu v osobnosti. Zapomněl jsem, že Ježíš ukázal ruce a nohy; stejný 
Ježíš. Jak pomalu máme věřit; ale když jsme připraveni se učit, 
zapomínáme na všechny chyby a nevědomosti a rychle vstoupíme do 
pravdy, která je naše vlastní.

Požehnej a děkuj Bohu za poznání celistvosti a jednoty lidské rasy. Říkám 
vám, že není nic ztraceného, do čeho Bůh vdechl dech života. Také jsem si
myslel, že jsem určitě nešel do nebe, protože jsem se nezdál být na žádném
místě. Měl jsem nové porozumění, svěží živé vědomí Boha. Moje oči 
viděly. Šupiny vypadly z mého vnitřního vidění a láska vypadala jako 
samotný dech bytí. Bylo toho příliš mnoho na vstup. Pak to bylo, jako 
bych spal.

Ach! jak mohu říct o probuzení? Takové probuzení bude také vaše! 
Nejlepší a nejvyšší, jaké jsem si kdy dokázal představit, bylo realizováno, 
nejhlubší touha mé přirozeností uspokojená, moje nejčistší myšlenka 
odpověděla. Duchovní pravdy už nebyly v dálce, ale součástí mého 
vlastního Já. To vždy bylo; jedinou změnou, která přišla, bylo moje 
nezakryté vědomí Boha. Nyní vidíte, proč vám dávám své osobní 
zkušenosti, abyste věděli, že Nebe je skutečně uvnitř. 
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Bylo to, jako bych začal skutečný život. Byl jsem dítě se vším, co jsem se 
naučil, a od té doby vývoj nikdy nepřestal. Stále svěží vize, širší obzory, 
dosahující po bohatším uspokojení, abychom zjistili, že Bůh je bez začátku
a bez konce. Láska nikdy nespočívá v potěšení ze sebe. Láska se musí 
vylévat ven a přišla ke mně touha pomáhat těm, kteří šli po silnici, kterou 
jsem cestoval. Ach! říct jim něco o žijícím Kristu. Milujeme vás všechny a
dlouho vám chceme ukázat, co vlastníte. Chci, abyste pochopili, že mezi 
námi není oddělení. Jsme obyvatelé vnitřku, ale existují i jiné mezi 
prostupující stavy existence. O nich teď nebudu mluvit. 

Je velkou radostí, že vás mohu s těmito myšlenkami oslovit. Nemusíte 
čekat na Nebe. Bůh Nebe - všechno dobré je nyní vaše. Kristus je Bůh 
vtělený a přebývá ve vašem srdci tak blízko, že ten nejjemnější šepot je 
slyšet, ano, než promluvíte. Slyší a odpovídá, protože je za každou 
myšlenkou a řečí. Naplňuje také celý prostor.
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DVACÁTÁ LEKCE - Růst skutečný a neskutečný

Existuje atmosféra klidu a míru a hodně hluboké radosti. Atmosféra lásky 
je ta, do které nejsnadněji vstoupíme. Opravdu milujícímu učedníkovi je 
možné všechno. Láska k Bohu a člověku splňuje všechny zákony. Láska je
klíčem všech znalostí, moudrosti a moci. Zůstaňte hluboko v této lásce a 
uvidíte, jak Bůh vidí. Přesto i toto Boží vyjádření napodobuje falešné nebo
stínové já smyslů.

Naučíte se rozlišovat mezi inflací, expanzí a skutečným růstem od středu. 
Každé dobro je ve stínu světa napodobeno. Růst často znamená velký 
nedostatek, pocit chudoby; nikdy to není lichocení ani agresivita. 
„Pokorný vůdce, který bude vést úsudkem. Pokorou bude učit.“ Naučte se 
velikost pokory. Malé dítě si neuvědomuje svou nízkost, svůj růst; taková 
musí být i duše, když se skutečně objeví; osvobozený od neskutečného, 
vnějšího a falešného já smyslů. 

"Láska nehledá svou vlastní." Zdá se, že by vám nemělo být nic, co by 
ostatním zjevovalo více Boha. Vy a oni mohou být v různých fázích 
vývoje. Buďte spokojení, abyste věděli, že Bůh je uprostřed, a naučte se 
tajemství bydlení v přátelské temnotě, aby vaše kořeny mohly jít hluboko 
dolů; protože v době skrytí probíhá velká práce. Duše, která hledá potravu 
od pravého Já, se stává silnou. Učte se z podobenství domu postaveného 
na písku a nenechte nic bránit tomuto hlubokému dílu duše. Vězte, že vše 
je v pořádku, ale žádný výsledek není vidět.

Hledejte ticho, milujte všechny lidi, žehnejte všem; tím vytváříte správné 
podmínky pro růst. Není vám známo, že existují vnější podmínky, které se 
uspořádají v souladu se skrytým dílem, a celá vaše budoucnost závisí na 
tom, aby byl skutečný základ očištěn od falešných stavebních hmot, 
nesprávného myšlení a nesprávných jednání, nesprávného růstu, 
nepravého materiálu. 
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Neexistuje žádný jiný základ než Kristus Boží, skutečné Já. To, co je 
neskutečné, musí být dříve či později zameteno do nicoty. Jste právě tam, 
kde jste, abyste mohli tuto práci dělat. Duch je jediná pravá podstata a naše
lekce vás naučí, jak stavět. Bůh nemůže padnout, pokud žijete s Kristem 
uvnitř, jste mrtví všem ostatním.

Možná neskutečné znáte tím, jak se snažíte hledat, touhou po obdivu, 
chvále a slávou.

„Nenechte se oklamat, Bůh se neposmívá.“ 
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DVACÁTÁ PRVNÍ LEKCE - Hmota a její vztah k Duchu

TADY je vždy okamžikem v životě, když rozlišujeme mezi materiálem a 
duchovním. Stává se to různými způsoby. Tomáš okamžitě upustil od 
falešné víry, když viděl pravdu; hmotné přesvědčení upadalo úplně pryč a 
poté mu už nikdy vládlo. Pilát věděl, že tváří v tvář Kristu se nikdy nemohl
dotknout skutečného života, přestože Ježíše předal lidu. Viděl věčného 
Krista, když byl s Ním sám. Celá pravda je nad vaše současné porozumění.
Žádný člověk se nemůže dotýkat pravdy nebo zůstat s novou vizí, která se 
nyní otevírá očím lidí.

Jednou z velkých překážek porozumění je rychlé sklouznutí pryč - 
stará víra v pevnost hmoty. Na planetě ani na ní není nic takového 
jako pevnost. Ve chvíli, kdy by jste přestali být vibrační, by se vaše 
tělo rozpadlo a odletělo z planety. Duch je podstata a nepodléhá 
přírodnímu zákonu. Věčný pohyb je klíčem k přitahování atomů. Celý
planetární systém  je vír spirály, řádný a spojitý. Je pravda, že hmotné
tělo člověka je tvořeno prachem země, i když s věčnou moudrostí a 
harmonickou celistvostí. Vaše tělo drží ve své hmotné podobě 
nekonečný atom nebo-li zrnko každé části zeměkoule. 

V hmotném světě, jehož jste součástí, nemůžete spatřit nic. Jste součástí tří
království - minerálního, rostlinného a zvířecího. Člověk v přírodním světě
tak má vládu nad všemi. Není tomu tak u žádného jiného pozemského 
života, protože každé zvíře je zřetelně a je pouze zvíře, ale člověk v 
procesu věků prošel všemi, aby mohl vlastnit a vládnout nad všemi. 

Na tom nezáleží. Nemůžete se stát hmotným a nesmíte být podvedeni 
hmotnými vystoupeními. I když hodnota hmoty ve vztahu k vašemu 
duchovnímu vývoji je velmi velká, přesto bychom chtěli abyste věděli, že 
duchovní zákony jsou nejvyšší. 
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Vaše tělo by mělo být dokonalé, protože nejde o velkolepé vozidlo pro 
duchovní formu? Když jste v těle, naučíte se používat duchovní nástroje. 
Když vstoupíte do vnitřního a duchovního světa, budete vědět, že víra se 
vám stala skutečnou. Když jste v těle, měli byste natáhnout se za to, co je 
za viditelným. Víra, nejsilnější princip, je vytvořená na základě vaší prosté
důvěry, i když jste nic nevěděli o skutečnosti.

Ach! velikost víry, moc a síla! Věřte, protože pouze tím se můžete 
dostat do duchovních výšin a vaše pozemská zkušenost je nejlepší, ne, 
jediný způsob, jak vás odhalit. Mějte víru v Boha, víru v člověka, víru 
ve vše dobré. Na této straně jsme ve skutečnosti zjistili, že víra může 
odstranit hory. Doslova je pravda, že celou krajinu před vašimi očima 
lze vyhladit vírou.

Toto je zákon; Vysvětlíme. Nyní vidíte jen částečně, že věci před vámi, 
domy, kostely atd. jsou výsledkem omezené myšlenky člověka. Špatně 
vypracoval duchovní myšlenku. Duchovní myšlenka je jediný fakt, 
nikoli cihly a malta. Skutečně existuje pouze duchovní pojetí domu, 
kostela, silnice, očima víry jste mohli vidět pouze to pravé, protože vás 
znovu ujišťuji, že duchovní je jediné skutečné.

V mnoha případech je skutečné naprosto rozdílné od vzhledu. Je to 
mnohem krásnější, protože člověk vždy pracuje na Boží představě. 
Nyní máte toto porozumění, můžete sympatizovat s umělcem, který 
říká: „Tato budova nebo obrázek je jen nejslabším pojetím mého 
nápadu.“

Kdyby mohl mít pouze oko víry, viděl by před sebou celou duchovní 
myšlenku vyjádřenou a byl by přemožen radostí a blahem. V současné 
době tedy skrz temné sklo vidíte, vždy přesahující viditelné a cítěné, 
abyste mohli rozvinout duchovní vnímání skrze mlhu a oblak, jásající 
nadějí na realizaci.
                                                                          
Nyní je pro vás skvělý čas. Rostou vám křídla a připravujete duchovní tělo
na jeho skutečnou existenci.
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Pro vaše tělo bychom nyní nechali používat oko víry, abyste mohli uvést 
do provozu vyšší duchovní zákon. Vaše myšlenka a nápad se staly vnějším 
projevem. Stáváte se svým vlastním nápadem, ale pamatujte, že vy sami 
jste otevřeni vyšším zákonům. Je na vás, abyste řekli: „Tvoje se stane ve 
mně“; už to není pro smysly, ale pro Krista ve vás, vůle a čin. 

Stvoření je Bůh zjevný v těle. Bůh je s vámi.

K

50



DVACÁTÁ DRUHÁ LEKCE - Moje myšlenky směřují k vám.

Předpokládejme, že kdyby lidé věděli o skutečné hodnotě myšlenky, 
byli by ohromeni, kdyby zjistili, že každá myšlenka je stejně silná jako
čin a v mnoha případech mnohem účinnější než jakékoli slovo nebo 
zbraň. Ano, je to vaše nejvnitřnější a nejvyšší myšlenka, která vás 
činí; vždy si pamatujeme, že myšlenka je vědomí absolutní vůle. Jste 
hodnocení podle toho, čím jste, a ne podle toho, čím se zdáte. 
Hodnocení je nejvnitřnějším ve vás. Je to hodnotící laťka Boží a když 
tam budou testovány naše činy, hlas vrhne do vnější tmy to, co není 
samo o sobě.

Díky Bohu, můžete obohatit Nebeské Království, mnohokrát hlas říká: 
„Pojďte, požehnáni Mého Otce.“ Ano, naše myšlenky skutečně vstupují 
do Nebe. Naleznete svůj poklad, kde je vaše srdce - s Bohem. Ve 
skutečnosti je lidským pokladem neustálé vylití Božího myšlení a my vám 
říkáme, že Bůh je obohacen vaší spoluprací. Nechť je Jeho myšlenka vaše 
myšlenka a řekněte v duchu modlitby: „Otec a Já jsme Jedno.“

Zdá se vám, že opakujeme fráze? Přečtěte si je znovu ve svých chvílích 
posvátného zasvěcení, dokud Kristus uvnitř nebude jediným hlasem, 
dokud nezmizí všechno neskutečné a temné, dokonce i když se roztopí 
sníh. Jsme rádi, že vás poznáváme v duchovní rovině. Za to musíte 
poděkovat Bohu.

Na samém místě, kde jste, kdybyste jen viděli, byste našli své vlastní Já. 
Můžeme vyjádřit vaši modlitbu - „Pane, mohu získat svůj zrak.“ Znáte 
odpověď. Ježíš Kristus nechal každý detail na vás a na duchovně 
smýšlejícím, říkáme: Jeho slova jsou Duch. Jsou to Život. Řekli bychom 
všem: Modlete se, aniž byste ukončili životní modlitbu. Žijte v Bohu v 
nejmenším detailu. Nemyslete si, že výsledky, které vidíte, jsou jediné 
výsledky; neexistuje žádné dobré slovo, které je neplodné. Věřte tomu a 
mějte odvahu. Samotná touha pomoci, pokud je skutečně nesobecká a 
čistá, je okamžitá pomoc.
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Přišli jsme po vaší cestě a pomohli bychom vám poznat zlaté, neocenitelné
požehnání pravého a svatého života. Pauza! Považujte dobré za příkaz, 
dokud nevyjde z vašeho vlastního srdce. "Buď svatý, protože jsem svatý." 
Když to modlitbou vyjadřujete, budete stát obnoveni, znovu vytvořeni, živí
možnostem Boha uvnitř. Jsou chvíle, kdy dýcháme stejný vzduch. Znáte 
je. Sledujte pouze duchovní porozumění. Nyní máte vítězství nad tím 
méně skutečným, skrze Krista Božího.

Lidská rasa je Boží věčný Syn. Chceme, abyste dosáhli té nejvyšší možné 
blaženosti na Zemi i v těle; to znamená slyšet hlas z Nebe říkat: 

„Toto je Můj milovaný, ze kterého jsem velmi potěšen.“

Studujte Ježíšův život a závoj bude stále více odstraňován, dokud nebude 
odhalena vznešená oběť ve všech jejích velikých obětech, obětování všech,
aby zachránil vše a tak aby bylo spojení člověka s Bohem dokončeno. 
Nevidíte velikost kapitulace? To, co vlastníte, nemá žádnou hodnotu, 
dokud není dáno Celému, protože jsme v Něm a nejsme odděleni od 
Univerzálního Života; je to základ nebo důvod všech. Jste zmrzačeni a 
zraněni kvůli hříchu a utrpení ve svém bratrovi a znovu a znovu musí být 
Syn člověka ukřižován, dokud nedojde k velkému spojení s Bohem.

Vaším úkolem je spolupracovat s Bohem, existujícím pouze a čerpajícím 
pouze ze skutečného, duchovního, abyste mohli být stromy uzdravení, 
abyste mohli vydechovat Boha. Stejně jako v přirozeném těle dýcháte, 
abyste žili, musíte se také zhluboka nadechnout z duchovního centra, aby 
vaše celá bytost mohla být oživena. Tolik je toho ve vašich rukou.

Musíme vám připomenout, že lítost nebo smutek brání odpuštění Božímu. 
Bůh vymaže hříchy minulosti čerstvým přílivem Věčné Lásky. Pouze žádá,
abyste Ho potřebovali, aby mohl naplnit a přetékat Sám Sebou.
Sledujte a modlete se. Znovu - sledujte. 
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DVACÁTÁ TŘETÍ LEKCE - Ústředím života je Láska

Uvidíte, že teoretizujete: nikdy to nedělejte, ale nechte pravdu odvíjet se 
postupně a bez návrhů zvenčí. Dělat závěry znamená uzavřít cestu a 
oddělit pravdu od sebe. Nic venku vám nikdy nemůže pomoci ani nic 
odhalit, dokud nenalezne odpověď v sobě. 

Co je to prostor? Na fyzické úrovni se učíte něco o rychlosti přenosu 
myšlenek. Už jste se někdy ptali, co je mezi vámi a myslí, kterou byste 
ovlivnili? Pozitivní myšlenka neví nic o vzdálenosti. Nemůže být narušena
ani vyrušena. Neexistuje nic, co by se mohlo dotknout jejího proudu, 
protože tam opravdu není žádná vzdálenost. Jedinou nutností je stav 
vnímavosti. Jednoduchá, dobrá myšlenka vyslaná bez zvláštního směru je 
zachycena v proudu dobra a pomáhá všem. Ve světě myšlenek není nic 
ztraceno. Vesmír je falešný a špatný nápad, který patří k oddělení. Nechte 
své srdce a mysl nerušeně přemýšlet o všudypřítomnosti Boha, dokud si 
dokonce ani v těle neuvědomíte, že není žádný prostor ani vzdálenost, 
protože žijete v Bohu a mimo Boha není absolutně nic.

Smyslová mysl by zahalila nebo skryla vizi, ale nyní jste na „tajném místě
nejvyššího“. „Boží stánek je s Lidmi.“ Ve všech vašich trápeních jste 
přinuceni trpět. I když řeky vytékají a osvěžují Zemi, získávají svěží život 
a sílu, zatímco dělají svou očistnou práci, a tak přinášejí do vnějšího života
neviditelnou a duchovní podstatu. Využijte každou příležitost žít to, co 
víte, a nechte své životy vytéct a žehnat každému bratrovi a sestře. 
Toužíme vidět, jak je vaše oddělenost smetená oceánem lásky, který se valí
v lidských srdcích a životech. 
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DVACÁTÁ ČTVRTÁ LEKCE - Všudypřítomnost

Vše, za co jste se kdy modlili, toužili a doufali, je. Tak mocné je dobro. 
Pokládáte poklad, kde není korupce, a všechno vaše dobro je vaše 
skutečné bohatství. Děláte svůj budoucí domov a své budoucí já tak, jak 
nyní žijete. Radujte se, že vaše jména jsou zapsána v Nebi. Naplnili 
bychom vás větší nadějí a radostí. Duše, které vnímaly něco osvětlení ze 
světla všech lidí, byly ohromeny znalostí možností jejich vlastního života.

Pojďme se velmi blížit v našem chápání všudypřítomnosti. Bůh, který 
vyplňuje celý prostor, neví nic o minulosti ani budoucnosti, ale je věčně 
přítomný. Je to Alfa a Omega, stejný včera a navždy. Celá lidská rasa to 
má pochopit. Nechte nás to vysvětlit. Někdy se ptáte, co se v nás zdá jako 
ztráta paměti. Můžeme si vzpomenout na cokoli dobrého, co si přejeme. 

Velmi rychle se učíme vyšší duchovní zákony a je tu ten, který je nejlépe 
vysvětlen slovy „Vždy je přítomen“. Okamžitě přestaneme spěchat, 
spadne z nás velké napětí, všechno je naše a musíme si vzít vlastní. Pro 
některé, kteří jsou zde, je tato požehnaná pravda velkou součástí jejich 
Nebe. Když dychtivé duše, které si představují, že musí v určitém časovém
období sehnat určitou částku, to zjistí, má na ně účinek obnovení jejich 
energie, rozvinutí širších vyhlídek a služba se stane odpočinkem. Opravdu 
začnou žít. Pro unavené srdce stačí přítomnost. Žít v duchovní rovině 
znamená žít ve skutečnosti, nikoli křečovitě a v mezích.

Pauza a přemýšlení - Jak lze čas rozdělit? Den a noc se nám vysvětlují 
jako příliv a odliv z oceánu věčně přítomného času. Je to moudrý zákon - 
věčný dar, slavné TEĎ, odpočinek a radost, spokojenost příliš plná, aby 
nás přinutila dívat se dozadu nebo vpřed, protože víme, že vše je v 
pořádku. Dostačující je skutečná přítomnost. Pečlivě si promyslete, že vaše
radost může být plná. "Já Jsem" je současný čas všech dob.
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Toto blahodárné a milosrdné vědomí je výsledkem Lásky. Jen si pomyslete
na okamžik, jaký bude mít dopad vstupu do této realizace na vaši zemi. 
Chcete-li čerpat ten nejbližší dech přímo od Boha, bez dřívějších 
vzpomínek na křivdy nebo hříchy, naplněné pouze poznáním velkého 
milostného života, asimilací všeho dobrého do přítomnosti, žít požehnané 
TEĎ: přemýšlejte, co by to znamenalo. To je to, co vás Kristus učí.

„Lazare, vyjdi ven,“ 

mělo mluvit z duchovní roviny a realizovat pouze současný život.

Nevidíte zde skutečné tajemství věčného mládí, každou fázi vývoje 
otevírají bohatší a vyspělou mládež? Já Jsem Pán, neměním se. Otevřete 
oči a uvidíte tuto úžasnou pravdu. Můžete být stejně Boží, jako jste 
připraveni se projevit. Dokonce i nyní držíte v sobě nashromážděné dobro 
všech věků. Kristus, Syn Boží v srdci lidstva, natahuje se k člověku, dokud
se neprobudí k božskému vědomí.

Sedm Kristových skutků se stalo skutečnými pro člověka, místo aby 
patřilo k minulému období. Zažívá zrození, probuzení v chrámu, 
pomazání, pokušení, ukřižování, vzkříšení a vzestup. Kristus musí být 
ve vás; nic nevyužívá člověka zvenčí, vše je zevnitř. Díky Bohu za 
Ježíše Krista, „nevyslovitelný dar“  Boha. Evoluce jedné duše povýší 
celou lidskou rasu. " Všichni jsou Jedno."

Chápání času jako současné skutečnosti by odstranilo falešné představy o 
dědičných nemocných. Aby byl tento vyšší zákon uveden do praxe ve 
smyslové rovině, mysl by okamžitě přestala držet práci mimo nevědomost 
a hřích; zároveň by to však nezměnilo účinek minulé příčiny, protože 
vidíme, že pouze dobro, které člověk dělá, má skutečnou vitalitu. Smysl 
fyzického zákona způsobuje, že jak dobrý, tak zlý mají stejnou sílu. Dobro
musí překonat zlo svou vlastní vitalitou. Ve skutečnosti je to skutečné a 
jediné skutečné. Uvědomte si přítomnost. Jak budete číst, pochopíte to. 
Mír všem.
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DVACÁTÁ PÁTÁ LEKCE -  Všudypřítomnost (pokračování)

Takže, abyste mohli lépe porozumět tomu, co kdy je v současnosti, 
učiníme toto tvrzení, což je absolutní pravda: od naší poslední lekce 
neproběhl žádný čas, byl a je TEĎ. Člověk a ne Bůh stvořil včerejšek a 
zítřek. Toto je pro vás sedmý měsíc v roce 1907. Je to den, ve kterém se 
Kristus narodil, a je to jediný den, který kdy byl. Čas nemůže uplynout. 
Není minulost. Člověk je nové stvoření mocí živého Krista. Možná tomu 
nerozumíte najednou, ale budete. Dokážete si představit stárnutí Krista?

Už jste nikdy neobjevili ten úžasný fakt v myšlence na věčnou mladost 
Kristovou? 

Jaký je Kristus, i my jsme, i když se to dosud nezdá fyzickému ani 
smrtelnému smyslu. 

Mluvíte o nás jako o neskutečných. Pravda je zcela opačná. Jsme na jediné
skutečné rovině a vaše fyzická rovina nebo rovina smyslů je pro nás 
neskutečná nebo stín. Nacházíme mnoho životně důležitých zákonů přesně
naopak než vy, které fungují ve vaší rovině. Jste tu proto, abyste projevili 
duchovní zákony a Kristus vám tuto možnost ukázal. Voda nebyla schopna
pohltit ducha, když duch absolutně ovládal fyzické atomy.

Nesmí na vás dopadnout zlo ani nehoda, ani na váš příbytek ( tělo) 
nepřijde nemoc. Vaše nemoci, katastrofy jsou výsledkem vašeho sestupu, 
nebo spíše vaší špatné úrovně bytí. Pád je dárek a ne minulý fakt. 
Skutečným pádem člověka je, že je spokojený se stínem dobrého. Stále jí 
ze stromu dobra a zla a dokud Kristus nenaplní celé vědomí, bude člověk 
ve válce se sebou, se svým bratrem a se svým Bohem.
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Pochopení člověka je jasnější a světlo vše láme. Svůj Starý zákon můžete 
číst inteligentněji a v symbolech vidět vnitřní a duchovní myšlenky Boha. 
Vody Marah byly hořké; to byl výsledek hořkosti lidí. Člověk dělá kvalitu 
země; proud vody se zvyšuje nebo snižuje podle zákonů skrytých uvnitř 
vás. Vytvořili jste samou podobu svého ostrova, Anglie, svými 
myšlenkami a vnitřními silami. Podívejte se na to, že posloucháte hlas 
ducha, protože člověk byl stvořen k tomu, aby vládl. Samotné změny 
podnebí, všechny zdánlivé katastrofy, jsou v souladu se životem a bytím 
člověka, a dokud člověk nepřijde k Bohu a zpět k Edenu, zdá se, že 
počkáte na nové Nebe a novou Zemi,   „protože v ten den nikdo nebude 
škodit - ani ničit na celé mé Svaté hoře“. Zvedli jsme závoj, abyste viděli 
potřebu dát maximum pro nejvyšší. Požehnaný Bůh pro Ježíše Krista, 
Syna člověka a Syna Božího.

V příběhu hořkosti Marah je skrytá pravda: nevděk a šepot přinesly 
hořkost. Dnes je to stejné. Vaše myšlenky, pokud jsou návrhy smyslů, stále
povedou k hořkosti a popelu. Naučte se tajemství chvály a díkůvzdání, to 
je olej radosti. I v divočině budou vody sladké. Podílíte se na mléku a 
medu. Manna je u vašich nohou, dost pro každý den, protože Kristus je ta 
nebeská Manna. Krmte Ho ve svém srdci vírou.

Samotné dary, které hledáte, se sypou v hojnosti. Zvedněte oči a uvidíte. 
Jen pokud se poddáte božskému nejvnitřnějšímu, když budete žít a 
přinášet ovoce ducha, do té míry budete mít přístup ke všemu, co Země a 
Nebe mohou přinést. Božím dětem není žádná vůle. Na fyzické úrovni 
jsou chvíle, kdy je cesta skryta, a nebesa vypadají jako mosaz. Stavidla 
můžete otevřít stálým díkůvzdáním a jistou nadějí. Kdybyste jen věděli, 
zavřené dveře jsou smysly vyvedené proti zdi vlastní Konstrukce, zdi 
pochyb, strachu a falešnosti. Dýchá je duch Boží. Jste větší než stín, smysl 
nebo hlína. Když máte nohy na skále, nemohou se klouzat. Bůh je s vámi. 
Bude dosaženo úplné harmonie, protože Bůh ve vás pracuje na svém 
Božském záměru. 
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DVACÁTÁ ŠESTÁ LEKCE - Ovládání sebe a prostředí

Svět kolem, nebo spíše viditelný svět, je, jak víte, plný úžasných možností,
i když přesto nedokonalý, protože neporažený; iluzorní a temný pouze 
proto, že člověk nedosáhl korunu bytí. Jak se člověk vyvíjí, celá materiální
rovina je zvednuta do vyššího stavu. Roční období závisí na Bohu v  
člověku a jsou podle vnitřní mysli. Svět je v některých oblastech divoký a 
nezákonný, a to natolik, že člověk podléhá přírodě nebo světovému duchu.
Zneužívaná energie a nekontrolovaná síla volají po pánovi a mistru, 
protože staré stromy požadovaly, aby nad nimi vládl král.

Pokud si toto podobenství pozorně přečtete, najdete v něm skrytou pravdu.
Bůh přiměl člověka, aby vládl a nechal mu podřídit všechny věci. Svět se 
postupně učí některým z těchto vyšších tajemství. Pokud byste měli strom 
nebo rostlinu pod svou kontrolou, časem by zareagovali a přijali jejich 
nejvyšší možnou podobu, za podmínky, že byste se dostali za jedno se 
skrytými zákony a měli byste se jimi stát. Dáváme vám pouze tuto 
jednoduchou pravdu, která vás povede výš. Fyzický svět není řízen jeho 
vlastními silami a vášněmi, ale duchovním, jediným skutečným. 

Pro výuku této samotné lekce utišil Ježíš bouři slovem „POKOJ“, 
protože měl kontrolu nad svým vlastním přirozeným a fyzickým já a 
poté využil Boží právo na vládu. Jste kanály, kterými Božská vůle a 
energie projevuje své jedno Já.  Abyste toho dosáhli, musíte se stát 
nezištným a jedním, protože Pán, váš Bůh, je jediný Pán a ne mnoho.

Ve vaší zemi jsou skryté duchovní poklady, které čekají na vaše 
přivlastnění. Tyto zázraky a slávy jsou odhaleny fyzickému nebo padlému 
muži. Kain je symbolem duchovně slepých; mluví pravdu, když říká: 
„Můj trest je větší, než mohu snášet.“ Kristus, váš Spasitel, vás vede zpět k
vám. Žijete v pravdě o bytí - všemocnosti Boha v člověku.
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Nyní se učíte, že přirozené a smyslové tělo nemůže mít žádnou kontrolu, 
ale mělo by projevovat celistvost a lásku. Ve vaší rostlině je třeba udělat 
velké a slavné dílo: Kristovo dílo uzdravení - a to je možné pro všechny, 
kdo mají duchovní kontrolu. Žádáme vás, abyste se podíleli. 

Bůh nikdy nezklame a vítězství je na vás. Budete přesně vědět, jak jednat 
podle potřeby. Nezapomeňte - jen ve všech věcech poslouchejte Ducha a 
nikdy na okamžik nedovolte smyslům navrhnout selhání, strach nebo 
pochybnosti. Při všech příležitostech mluvte se smysly slovem moci - 

„Jdi mi z cesty, Satane.“ 

Bůh čeká, až se vylije. Říkáme, že to dokáže. Nikdy nezklame nebo 
neudělá chybu. Nevidíte, jaké krásné dílo na vás čeká? Dostáváte dáváním.
Čím více žehnáte, tím větší je síla požehnání.

Láska je největší ze všech léčitelů a najde svou vlastní cestu.

K

59



DVACÁTÁ SEDMÁ LEKCE - Smrt smrtelného člověka - Odevzdání
se

Ah, nevyslovitelná radost z vidění! Není nic vyššího ani uspokojivějšího. 
Budete vědět, jak mluvit a uzdravovat v poměru, jak žijete až do 
nejvyššího ve vás.

Odevzdání se, znamená úplný a naprostý postoj k pravdě, opouštějící 
vše ostatní. Je to krok, který se jednou uskuteční, otevře se vám 
Kristovo Bytí. Není to, jak se předpokládalo, vzdání se bohatství, 
postavení a přátel, být chudým a pustým; je to spíše odstoupení od 
podřízení se poslušnosti princi tohoto světa - vytvoření smrtelného 
smyslu - že můžete úmyslně následovat Krista v každé myšlence a 
vzdát se všech ostatních práv na vás. Odevzdání se tedy stane 
nabytím, které stanovíte, aby jste se ujali, ale s velkým rozdílem.

Dosud se život jevil jako obrovská aréna, kde někteří jsou vítězové a 
někteří poražení, kde mohou vyhrát všichni, kdo mohou bojovat, kdo jsou 
v bitvách silní. V této skvělé hře života člověk dává vše, aby vyhrál vše, 
aby se stal větším než všichni; pro něj není nic jiného. Tato rovina je 
rovinou smyslů. Je to rovina smrti a konečnosti. Síly smyslové roviny ho 
ovládají a to, co se mu stalo, je horší než smrt. Je to ztráta individuality.

Duchovní člověk se v této podobě nevyvinul a musí hledat jinou. 
Smrtelník se tak nestal nesmrtelným a už není znám. To je pravda a říkáme
to, abyste pochopili skutečný význam smrti hříšníka. Zachování vaší 
individuality závisí na vás samotných - to, že se stanete Božím stvořením, 
dokonalým mužem a dokonalou ženou, záleží na vašem definitivním 
příchodu na místo odevzdáni se, které je pro vás počátkem života. Přišel 
jsem, abys měl život, říká Kristus, a ne smrt. 

                                                             60



Nemáte nic ze smyslného světa. Jste duchovní bytost, vyslána od Boha, 
aby konala Jeho dílo a vůli. Hmotná rovina je místem vašeho působení a 
vaše práce začíná s úsvitem Boha. Vaše Písma jsou plná tohoto učení; Ježíš
prošel vaším krokem na každém kroku. Dnes jsou mezi vámi hledači. 
Následujte Mě, říká Kristus a duchovní a skutečný člověk se vzdá všech, 
aby následoval Krále.

Jak milujeme vaši Zemi! Jak dlouho toužíme zvednout vás do pravého 
života, ale velký a věčný zákon stojí na věky. Žádný člověk nemůže chodit
touto cestou, dokud se nevzdá své vlastní vůle; touto volbou člověk 
prokáže člověku své právo na božství. Aby vstoupil do pravdy, vzdá se 
všeho, co svět může dát. Jste v duchovní rovině, abyste přivedli Nebeské 
Království do jednoty se Zemí, abychom všichni byli Jedno. Vidíte tedy, 
jak důležité je žít každý okamžik v jediném skutečném. Doufáme, že vás 
hodně naučíme; když vstoupíte, musíte být plní důvěry, která je potomkem
pravdy.

V současné době musíte dobýt tělo, vládnout v lásce, ale vždy vládnout. 
Před vámi je krásná práce. Ježíš řekl: 

„Princ tohoto světa nepřijde a nemá ve Mně nic.“ 

To byla slova života a moci. To mohou být i vaše slova, aby se vás nic 
nedotklo, skryté v Bohu, vykonávající Jeho práci a ochotní Jeho vůle. 
Můžete se dostat na místo, kde již nebudete mít dva hlasy, ale pouze jeden 
- toho živého Krista.
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ČÁST II.

Mysl a duše: jejich vztah k tělu

PRVNÍ LEKCE - Ať vaše světlo svítí

Máme pro vaší rovinu bytí skvělou zprávu a naše slova jsou okřídlená. 
Přicházejí s mocí a vlivem na všechny, kdo to potřebují. Musíte mít 
jedinečnost srdce a zasvěcený život, abyste byli čistým kanálem, který si 
Bůh přeje. Nestojí to za chvíli vyslovit nejvyšší a nést světlo? Naše 
poselství je pro svět bolesti a utrpení a také pro vás; celistvost a dokonalost
jsou Boží záměr. Naše poselství vás naučí, jak toho dosáhnout. Každá 
duchovní hodnota musí být žádoucí, musí být žita. Naše myšlenka pro vás 
se musí stát ztělesněním, žitím, projevením, vyjádřením, všem lidem. 
Požadujeme dvě podmínky, abychom vás mohli učit, že jste ochotní a 
poslušní. Váš život pomůže všem, s nimiž se setkáte, nemůžete padnout, 
protože nemůžete růst, aniž byste s sebou přitahovali ostatní. Toto je 
dokonalý Boží plán vykoupení celku. 

Semeno umírá, aby žilo a stalo se skrytým, aby se mohlo projevit zevnitř. 
Z tmy - Světlo. Ze slabosti - Moc.

Existuje vlna narušení, duchovní sopka, která se chystá vypustit na vaši 
Zemi. Nebuďte zděšeni; nepokoje a energie jen dokazují, že vlastní život 
je v práci. Boží kola se nesmí ucpat. Ve všech válkách a znameních časů 
vězte, že je po ruce Den Páně, váš vlastní Pán a Kristus, žijící a mocný 
Kristus Boží. Nedivte se, musíte se narodit z vody a ducha. To vám 
můžeme vysvětlit později. Klíče Království jsou ve vašich rukou. Z chaosu
a zmatku dojde na vaši Zemi k míru a pořádku. Války národů jsou 
porodnými bolestmi nové éry a vědomí lidstva bude pozvednuto v bolestí 
a agónii ohně rafinerie. V srdcích těch, kteří dosáhli Kristova Vědomí, 
bude odpočinek a slavná naděje, protože uvidí nový úsvit, který nastane, 
když bude vládnout Kristus, který je naším světlem. Jeho Království 
přichází na věky věků.
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DRUHÁ LEKCE - Narozen z panny

Diskutovali jsme o cestě ducha hmotou a jeho cílem. Tyto znalosti jsou 
cenné pro studenty ve vašem stádiu vývoje. Naučili jste se pravdu o bytí, 
své vysoké povolání a některé z prvních kroků na velké cestě. Když 
cestující odchází do podivné země, občas ho zdánlivě zastaví obrovské 
plochy lesní půdy, obrovské řeky a vysoké hory. Duchovní život byl až do 
současnosti sdílen s ostatními, kteří mají podobné myšlenky a návyky jako
vy. Někteří z vás hledají dále, a to znamená, že jste povoláni tak, jak byl 
Abraham, sám a ve víře. 

Pouze volaný vidí hořící keř a slyší velké JÁ JSEM. Jednou z překážek, 
které vám chceme pomoci překonat, je tajemství Vtělení, nebo, jak jsme 
uvedli na prvním místě - cesta ducha. U žen a samotné ženy přišlo toto 
porozumění a bude to znovu odhaleno ženskému v tomto novém věku. 
Žena má své skutečné místo ve zjevení a proroctví a ženě bude oznámeno 
velké tajemství. 

Z předchozích lekcí jste se dozvěděli, že existuje dokonalá jednota mezi 
Bohem a člověkem. Toto vědomí pomalu a jistě svítá po celé zemi. Nyní, 
jen když si pamatujete tuto pravdu, můžete pochopit naši lekci. I když Bůh
a člověk jsou Jedno, musí být nutně pouze Jeden, a v tomto je vše, 
projevující se skrz každý kanál. Bůh je dva v jednom, obě povahy, vždy 
kreativní a konečný konec naší rasy je Jednota. Celý život byl 
symbolizován životem Ježíše Krista v každé konkrétní podobě. Přišel z 
dokonalé jednoty obou povah. Marie symbolizuje tuto pravdu a zde 
bychom řekli - aby nedošlo k žádnému omylu uctíváním nebo 
nepřiměřeným uctíváním typu nebo osobnosti - že Marie byla tělem z 
masa používaným pro tento svatý projev, pro učení světa, a ne kvůli její 
samotné hodnotě. Když vidíme, že vnější já je oddělení, nemůže být 
známo jako úplné Já.
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Lidstvo stoupá k poznání Boží čistoty, bezhříšnosti a lásky, v nichž je 
harmonie a někteří se tu a tam učí, že věk vášně, touhy a chtíče pomíjí. V 
srdcích lidí je kradena Boží přirozenost lásky. Prostřednictvím naší 
přirozenosti lásky se učíme úplné Boží spojenectví. Z dvou těl jedno tělo; 
toto je manželství dvou přirozeností. Ježíš Kristus se narodil přímo ze 
dvou v jednom - protože se dobrovolně rozhodl převzít život na Zemi od 
samého počátku. Ve všech ohledech stojí za naším lidstvím. Ano, Ježíš byl 
vtělený Bůh a my budeme jako on. Byl kreativní, Jeho semeno je ve všem,
svaté dítě se musí nejprve narodit ve vás, abyste pochopili toto tajemství. 
Život je duchovní podstata. Narození je duchovní fakt, který je v 
současnosti pro oko smrtelníka neviditelný. Ježíš Nazaretský byl Bůh-
člověk, který přišel cestou jediného těla z těla.

Dejme jasně najevo, že Bůh se vždy projevil na světě. Ježíšův příchod byl 
symbolem nejvyšší celistvosti a dokonalosti člověka skrze Krista Božího. 
Naučte se tímto úžasným životem Boží lásku a velkou jednotu. Já a Otec 
jsme Jedno.

Když jste povstali ze své falešné víry v oddělenost a víte ve svém srdci, že 
Bůh je VŠE ve VŠEM, pak, a jen pak, vyklouznete z falešného vědomí 
hříchu, utrpení a bolesti a necháte to jako opotřebovaný oděv, vyrůstající 
do čistšího života, obnovený a regenerovaný. 

Naší další lekcí bude „Mysl a její možnosti“.
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 TŘETÍ LEKCE - Mysl a její možnosti

KAŽDÝ stav mysli v každém směru přináší vnější projev i ve smyslové 
rovině a oddělené já má moc nad vlastním prostředím. Jak řeknete, že si 
myslíte, že budete jednat, stanete se. Člověk se neustále obléká svými 
myšlenkami, ale tyto pravdy jsou vám známé a já vás chci vést k vyšším 
možnostem mysli, která je v pravdě nejvyšší; jediná mysl, mysl Kristova. 
Žalmista, tápající se po této velké pravdě, volá: „Proč jsi tak těžká, má 
duše?

Kolem vás jsou lidé ve stavu nemoci, nedokonalosti a nedostatku, někteří z
nich jsou křesťané, pokud jde o následování osobního Ježíše, ale neučinili 
velký objev přebývajícího Pána. Neexistuje žádný příliš nízký stav 
nevědomosti pro obnovení života a zdraví. Ti, kteří předčasně odhodí tělo, 
jsou stejně vinní jako sebevrazi a nevědomost se nepočítá jako nevinnost, 
protože světlo je u všech lidí - někdy či později přijde poznání. Mluvím 
nyní pouze k čtenářům této knihy. Nemáte právo dovolit, aby ve vašich 
smrtelných tělech vládl hřích a smrt. 

Zásadní otázka pro vás zní - Jak se stát živým pro mysl Kristovu a mrtvý 
pro mysl smyslů? Dovolte mi zde říci, že jste duchovně přešli ze smrti do 
života, ale vaše práce je hotová z méně než poloviny, pokud jste 
nepřemohli smrt ve svém těle. 

Oblékli jste se v tělo, abyste mohli projevovat Boha, a vážně jste selhali, 
pokud dovolíte, aby cokoli skrývalo nebo rozmazávalo svrchní oděv, který 
by měl projevovat celistvost a lásku. 

Nyní přicházíme k začátkům. Mysleli jste si, že vaše tělo musí trpět a 
umřít. Přestaňte přemýšlet a nechte Krista přemýšlet. Přišli jste na to, že 
můžete mít plný, bohatý a hojný život. Kamkoli Ježíš šel, nemoc se 
rozpustila v nicotu; při jeho dotyku vytryskla celistvost. Vaše tělo by mělo 
být ochotně položeno, když jste se naučili životní lekce a když jste 
připraveni na vnitřní život. 
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Nebudete unikat nemocem z masa, i když zabijete své současné tělo, 
pokud se vám nepodařilo získat pozemský prožitek; protože duše 
nevyužila své schopnosti, nezískala, neposlouchala nějaký božský zákon a 
proto ztrácí příležitost vyjádřit božství, skutečný účel inkarnace. Pro tuto 
zkušenost, kterou jsme si stanovili, není lepší škola, než tento pozemský 
život. Pokud chcete vyjádřit tělo celistvosti, musíte vstoupit do Kristova 
Vědomí.

Protože mysl je sídlem bolesti, nevidíte, že pokud nemáte mysl Kristovu, 
nemůžete ji získat pouze osvobozením od těla z masa? Je obtížnější dobýt 
plán ducha, ve skutečnosti se budete chtít vrátit. Místo, kde jste, je místo, 
kde se můžete učit; proto my, kteří vás milujeme, vám přicházíme pomáhat
ve vašem současném stádiu, nejen kvůli vám, ale proto, aby velké Já, jehož
jsme součástí, nemohlo být nevědomky ukryto. 

Začněte oponováním smyslového návrhu. Nenarodili jste se, abyste 
trpěli a chátrali, ale jste zde za určitým účelem. Ve velkém plánu 
života má své místo důvod a nikdo jiný nemůže dělat vaši práci. 
Odmítněte návrh, že máte obtížné okolnosti, že vaše prostředí 
znemožňuje triumf. Právě z těchto podmínek lze učinit kroky výstupu;
nyní můžete začít upravovat svůj život. S každým smyslovým 
návrhem musí být rozumně a pečlivě zacházeno, nikoli ignorováno, 
jinak se bude objevovat znovu a znovu. Proto odpovězte s trpělivostí a 
sladkou rozumností. Zjistíte, že toto je ta pravá příležitost, aby vyšší 
Já promluvilo. Mnozí se k vám přidávají, když čtete tato slova, v 
modlitbě a silném povzbuzení, neselžete. Začněte tím, jak navrhujeme,
nejjednodušším způsobem, uvědomit si, že to je Bůh, který ve vás 
pracuje, má vůli a čin.

Doufáme, že v dalších lekcích budeme pokračovat ve výuce možností 
mysli a naší další lekcí bude „Osobnost“. Bereme toto téma, protože 
musíte být pečliví a denně, dokonce i každou hodinu, jak počítáte čas, 
postupujte podle daných doporučení, vždy si pamatujte Krista ve vás, Pána
všech.
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ČTVRTÁ LEKCE – Osobnost

Lidstvo se mění a správně odchází od jakékoli myšlenky na podivnost 
nebo ztrátu, že příležitosti, které se zmenšují, měly být potichu a pokojně 
opuštěny, bez sporů nebo odporu. S jistotou vám můžeme říci, že si svou 
osobnost udržíte, dokud ji budete potřebovat a budete ji potřebovat ještě 
mnohem déle. Můžeme vám říci, že setkání s vašimi blízkými bude sladce 
známé, mnohem lepší, než si dokážete představit, protože oni i vy budete 
obohaceni láskou mezi vámi. Vaše ztráta je vždy zisk. Můžete jim pomoci 
svou láskou a modlitbou a oni vám; často o nich přemýšlejte. Požehnejte 
jim a uvědomte si jednotu, což je požehnaná realita. Není to nic 
neobvyklého nebo zvláštního; jste zde právě tím, co jste si sami vytvořili a 
ti, kteří vás milují, by vás neměli u sebe, dokud jste to nedokončili. Ve 
skutečnosti jste teď blízko nich, ale závoj nebo pokrývka je v současné 
době nad vámi. 

Láska, Láska, Láska. To je silná Moc. Nebylo by vyhovělo požadavkům 
vaší současné povahy, aby se náhle dospělo na konec bytí, protože vše v 
Božím plánu je v perfektním pořádku. Musí existovat postupné rozvíjení a 
jemné probuzení; i když duch přestane potřebovat svou osobní podobu, 
může ji kdykoli obnovit podle libosti. Pavel, kterému bylo povoleno 
vstoupit do vnitřních říší, vám říká, že vnitřní člověk je každý den 
obnovován ve své vlastní identitě a přesně se vám podobá, jak jste 
vypadali, kromě toho, že jste přidali duchovní vlastnosti, zdokonalili a 
definovali vše nejvyšší a nejlepší. Toto je také krycí nebo vzkříšené tělo a 
je oblečeno do bílého roucha, aby se objevilo před smrtelnýma očima.

Jak vám opakovaně říkají vaše Písma, kontinuita života se již více 
nenaruší, když dech opustí tělo, než kontinuita dětského života narušená 
incidentem narození. Je to prostředek, kterým se život osvobozuje a stává 
se intenzivnějším. Paměť existuje, i když jsme se naučili sílu rozpouštět se 
v nicotu - to je skutečná zapomnětlivost - vše, co se nepoužívá. Ale chtěli 
bychom, abyste věděli, že jste větší než vaše forma, že nemáte žádné 
omezení, že berete omezení za účelem, který je v současné době pro vás 
skrytý, že pravá osobnost není tělesná forma nebo samostatné tělo, ale její 
velikost se nejlépe projevuje částečně. 
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Pavel, který se naučil toto tajemství, vám jasně říká, že „tělo je pro Pána a
Pán pro tělo“, je tedy zcela jasné, že tělo nebo forma je pouze částí 
velkého celku, mystického těla Krista. Pavel  také odhalil všudypřítomnost
člověka, protože byl v duchu Korintské církve, zatímco jeho tělo bylo 
vidět na jiném místě. Vždy mějte na paměti, že pro nás není čas ani 
prostor.

Na začátku jsme vám říkali, že vaše Písma můžou odhalit to nejvyšší, a 
stále více a více vám představujeme, že vám v novém světle předkládáme 
pouze pravdu, která byla od začátku, abyste mohli vidět život z vyšších 
hledisek, s obnovenou vizi, nové naděje a pohyb v půvabnějších sférách 
myšlení a zkušeností.

Nyní začínáte vidět, že Pán Kristus vlastní těla z masa, skrze které jste se 
rozhodli projevit; a není důvod, proč by neměla snadno reagovat, ledaže se
vzdáte velkému nepříteli, falešné víře v oddělenost. Tento nepřítel je 
symbolizován v příběhu rajské zahrady, odloučení od Boha. Nižší já by se 
vyrovnalo  dokonce bohům a slovy - „Slyš, Izraeli, Pán, tvůj Bůh je Jeden 
Pán“ - učilo se, že jsme jeden, že oddělené nebo vnější formy nikdy 
nemohou konečně zvítězit nad Jedním Bohem. 

Bůh vyžaduje dokonalost a proto, pokud bychom se dostali k tomuto 
vědomí, musíme začít s naším nižším já, abychom ho uvedli do 
poslušnosti a podřízenosti jedinému Vládci a jak to děláme, učíme se, co je
naše pravá osobnost. Neprovedeme tento velký účel bez neustálé 
ostražitosti a upřímného srdce, dávajícího všem získat vše, připravené na 
každém kroku obětovat nižší já, abychom se stali obětavými a 
svobodnými.
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PÁTÁ LEKCE - Skutečné Já

„Zapři sám sebe, a následuj Mne.“ 

JAK často vám musíme připomínat pravdu, kterou jste se již naučili! 
Duch je jediná podstata; přesně jako míza je skutečný život stromu, 
takže i vaše duchovní bytost je příčinou vaší přirozené existence. 
Nikdy nemůžete předávat pravdu, dokud ji v sobě nežijete. Je zde 
mnoho věcí, které vám o životě můžeme říct, ale v současné době je 
vaším nejvyšším dobrým cílem naučit se pravdy, které nejlépe 
odpovídají vašim současným podmínkám.

Když mluvíme o celistvosti lidstva a mystického těla, nechceme vám dávat
špatné představy o vaší individuální odpovědnosti. Každý člen je úplný 
pracovník. To, co vidíte v rovině smyslů, je pro nás temné, vágní a často 
nesmyslné. Musíte si uvědomit, vytvořit, zrodit, duchovní realitu tím, že 
budete žít na jediné skutečné úrovni života. To má přinést nové Nebe a 
novou Zemi. Vaše duchovní oči se otevírají postupně, nikoli do neznámého
prostředí, ale do intenzivně reálného života, v němž přebývá spravedlnost.

Pracujeme po celém světě v komunitách, abychom vytvořili opravdovou 
jednotu a bratrství. Budeme úspěšní, pokud se s námi spojíte. Nestojí to za 
chvíli? Skutečna jednota není oddělit Nebe od Země, ale přivést Nebeské 
Království na Zem. Proto pracujeme a modlíme se - sledujeme a čekáme - 
a nikdy nepřestaneme, dokud Pán Kristus nepřijde ke svému vlastnímu, 
Kristu Božímu, který mluvil Ježíšovými rty; Kristus Boží, který přebývá 
uvnitř, velký vysvoboditel lidstva z otroctví hříchu, těla a světa smyslů. 

Neboť Syn člověka musí být skutečně pozvednut a falešný člověk smyslu 
se stane ničím, abychom všichni mohli být Jedno - protože Kristus je Bůh. 
Jasně vidíte, že je důležité popřít sebe sama a následovat Kristův hlas a 
vedení!
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Ráno svého dne začněte očistěním srdce zevnitř (očištění těla 
následuje, když jeho stín následuje člověka na plném slunci). Nejprve 
vyžeňte falešné myšlení, předsudky, myšlenky na nemoc, strach a 
bolest, skutečným zdůvodněním a jednoduchou, dětskou vírou v Boha.
Když vstáváte, vaše myšlenky by měly být plné síly, lásky, silné touhy 
požehnat. Nyní následuje vaše modlitba, svobodné a úplné zasvěcení 
všeho k dobrému, aby mohl být oslaven pouze Bůh, modlitba vytrvalé 
jistoty. 

Život je víc než tělo, tělo než roucho. Je pravda, že Bůh splní všechny vaše
potřeby. Ve všech svých myšlenkách a činech, ve svém styku s 
osobnostmi, si pamatujte, že jste v rovině Ducha a hledáte nejprve Boží 
Království, jedinou realitu.

O, jsi bohatý nad lidský jazyk! Nechte svoji komnatu „silnou v Pánu a v 
moci Jeho síly“. Nechte svou celou bytost připojit se k jediné opravdové 
životní práci - „Aby všichni mohli být Jedno.“

Amen, Amen, Amen.

K
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ŠESTÁ LEKCE - Pravé sobectví

Buďte odvážní, protože všechno je v pořádku. Bůh přebývá ve vás a 
toto je hlavní věčná pravda. 

Víme, že postupujete, protože již můžete ovládat správné myšlenky a 
odmítat ty, které jsou neharmonické. Výsledky budou následovat a nyní se 
naučíte rozlišování. Není dáno všem, aby mohli soudit ostatní, ale když 
budete v pokušení soudit, upokojte se modlitbou za ně a jak se budete 
vyvíjet, vaše modlitby budou plné podpory, protože se učíte modlit. Mějte 
odvahu. Zlo je přátelské a má blahodárný účel. Hlavní se stává božským, 
protože roste skrze zlo a ze zla, stejně jako rostliny vycházejí z půdy. 
Každé dobro je ve světě falešných snů napodobeno a jedna z napodobenin 
se nazývá sobectví. Toto je božský instinkt a nemůžete a neměli byste jej 
vykořenit, ale vždy se učte, že tyto iluze smyslu mají za sebou pravdu o 
Bohu. Objevte pravé a svaté sobectví.

Prvním instinktem člověka je vlastní zájem, sebeobrana. I v duchovních 
věcech se neustále snažíte získat pro sebe. Vyžadujete uzdravení těla, 
bohatou mysl, skutečný život. Toto je instinkt daný Bohem a vy musíte 
dostat, ale naučte se, že dostat znamená dát. Pravým zákonem o dávání je 
prospívat všem a tím přinášet dobro svému Já; což je, pamatujte, velké a 
jediné Já.

Začněme jednoduchým vysvětlením. Používáme jazyk Země, kterému 
možná rozumíte, protože už víte, že hmotné věci nemají skutečnou 
existenci, že vaše myšlenka na ně je jejich jedinou realitou. Přejete si 
zdraví těla? Naučíme vás, jak je získat, pravou cestou. Okamžitě začnete 
vysílat léčivé proudy někomu v nižším stavu, než jste vy a okamžitě jste 
vytvořili cestu, kterou k vám přijde vaše vlastní uzdravení. 
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Vaše první myšlenka, jak vidíme, je, jak se mohu uzdravit, když jsem 
nemocný? Když to poprvé vyzkoušíte, pochopíte, že samotné úsilí víry je 
začátek vašeho vlastního uzdravení a větší láska chodící k druhým 
zdvojnásobuje vaši vlastní radost z dlouhodobého hlediska.

Skutečné získání je vždy cestou oběti. Je to jednoduchá věc, ale je to klíč 
ke všemu skutečnému uzdravení mysli, těla nebo majetku; neboť vše, co 
jste skutečně dali, obdržíte dvojnásobně, ale neučiníte Pánu to, co vás nic 
nestojí. V Božích očích nebyl požehnán žádný dar vaší vlastní duši, pokud 
jste dobrovolně nedali ze svého srdce a nepožehnali dar svou láskou. 
Možná máte nevyřčené bohatství, i když neprojevené smrtelnému oku.

Dobrou praxí je každý den požehnat a uzdravit každého v domě. Začněte 
najednou, znáte jen velké Já, pamatujte na potřebu všeho v domě. Váš 
vlastní Pán odhalí každou potřebu; buďte rozhodní, buďte pozitivní a 
především plní naděje a lásky. Pokud se v takové době stane neviditelným,
zahrňte je, pouze posílejte, dávejte, dávejte, dávejte. Říkáme vám, že toto 
je vaše skutečné získání, vaše skutečné uzdravení. 

Duch vám zjevuje čím dál víc. Copak nevidíte, že vám pomáháme na 
jedné z nejbohatších pozic; abyste se mohli stát centrem uzdravení; duch, 
čistý plamen, pálící strusku; duše, spojení, které drží všechny fyzické síly; 
a tělo, ukazující krásu Pána, pravou krásu svatosti. 

Opět žádáme, abyste tyto lekce uvedli do praxe.
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SEDMÁ LEKCE - Přebývejte hluboko

Jste duch, duše a tělo. Duch, nejvnitřnější, je oblečen duší. Tělo je 
prostředkem k projevu. Vaše celistvost závisí na jednom vědomí a 
aktivní spolupráci duše a těla. Znalost pouze toho přináší do provozu 
skryté zákony, v současnosti vám neznámé. Rozvíjíte duchovní síly, 
které dosud spaly a celá vaše bytost začíná žít. Slyšení, vidění, dotyk a 
schopnost komunikace patří duši; jsou předávány do hustšího těla pro
božský účel. Duše má velkou zodpovědnost a vše závisí na její 
poslušnosti Pánu a Mistrovi a na jejím přenosu duchovní touhy do 
vnějšího těla. Před tím skutečným životem vysíláte duchovní vibrace, 
proudy požehnání a uzdravení a všem pomáhá vaše zářivé a čisté 
prostředí. 

Každá duchovní touha, vyjádřená vnějším tělem, pokračuje a dodržuje 
vyšší zákon; nikdy se neztratí. Nevadí, pokud výsledky nevidíte. Říkáme 
vám, že výsledek každé vyslovené vznešené myšlenky má dalekosáhlé 
účinky a jednoho dne víte, že i ta nejslabší touha byla uspokojena.

Když meditujete nebo se modlíte, je to duše a ne tělo, které se otevírá 
duchu; putování mysli nebo nedostatek upřímnosti znamená, že mozek 
nespolupracuje s duší. Dbejte na to, abyste byli definitivní; a přemýšlejte, 
mluvte, jednejte zevnitř. Vaše duše je vaše skutečná identita. To jste vy.

Duše myslí, dýchá, jedná z Ducha a měla by zdokonalovat vnější tělo. 
Tam, kde tomu tak není, duše selhala ve své poslušnosti Duchu. Dojde-li k 
této neposlušnosti, zjistíte, že pomíjení těla neznamená, že duše bude 
potom volně fungovat; pro použití duchovního média znamená kóma, 
zastavený růst, spánek. Probuď se!  ty který spíš! Kristus přebývá uvnitř.

Až přestanete tělo potřebovat, vrátíte atomy zpět, očištěné a přeměněné 
božským životem. Nepotlačujte život, ale vyjadřujte ho. Není nic uvnitř 
ani vně těla, co by mohlo bránit učedníkovi, který je v jednotě s vůlí Boží. 
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OSMÁ LEKCE - Rozvinutí zevnitř

Duše vstoupila do vašeho současného těla, aby prostřednictvím tohoto 
média mohla vyjádřit Boží význam, také proto, že duše potřebuje určité 
zkušenosti. Také tělo musí být správně oceněno, protože existuje pro 
božský účel; ale má význam pouze tehdy, když zaujímá své skutečné místo
v božském řádu. Duše je plášť ducha, oděv člověka, který je na čas 
zahalený v těle.

Člověk se stává Bohem podobným pouze prostřednictvím zkušenosti a
disciplíny. To lze ve vaší současné době pochopit porovnáním mezi 
nevinným, šťastným dítětem a šťastným, zralým stářím; jeden je 
nevědomky šťastný a druhý dospěl a odvíjel se prostřednictvím 
poznání a utrpení. Oba jsou šťastní, ale rozdíl je velmi velký. Vaše 
současná pozemská zkušenost je nejvýhodnějším stavem pro váš 
současný zdravý vývoj.

Mysl funguje z duše. Než se člověk probudí k sebepoznání, vládne 
smyslová mysl. Všechny buňky ve vašem těle mají své centrum, svou 
mysl; šedá hmota mozku není jediným centrem pro pocit mysli. Když jsou 
ovládány myslí Kristovou, zaplavuje ji velká inteligence v každé části, 
každá dokonale vykonává svou práci. Duše člověka se však probouzí v 
těle, které vytvořilo vlastní království, a začíná válka. Toto je právě vaše 
období života, ve kterém bychom vám pomohli: nazýváme to přechodné a 
je to doba, kdy potřebujete veškerou vaši víru a naději, protože tělo tak 
často nedokáže reagovat na nového krále a zdá se, že na chvíli selže. Mějte
víru: věřte nám, je pravda, že jakmile projdete touto fází, získáte to, co 
nikdy neztratíte; také se dostanete do vyššího cyklu a máte příležitosti pro 
větší práci.
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Právě v tomto bodě se z toho, že jste zdravým necivilizovaným člověkem, 
stáváte se duchovně zdravým Bohem. Možná se vám nepodaří stát se 
vaším ideálem najednou, ale určitě vyhrajete. Poslouchejte nejvyšší ve vás 
a nikdy nenechte vládnout smyslovou mysl. Z tohoto důvodu říkáme, že 
nemůžete věřit tomu, co vidíte; jste si vědomi, že se chystáte znovu 
projevit všechny věci. Jedná se o pomalý proces, protože falešné myšlení 
vyvolalo falešné podmínky. Jako příklad lze uvést, že melancholie nebo 
deprese způsobují kyselost v krvi a lze ji vyhnat pouze opakem - radostí 
nebo nadějí. Léčba zvenčí může činit dobro jen na čas. Vnitřní člověk by 
měl být denně obnovován duchem, jednou realitou. Není splněno, že 
poslední by měl být první. Duchovní pravidla. Láska a harmonie by měla 
zvítězit, ne bojovat a usilovat. Učte tělo, že jeho nejvyšším dobrem je 
poslušnost svému Pánu. Teď už víš dost, abys to mohl říct - vládne ve mně
Kristus.

Vzestup v harmonii - duch, duše a tělo dosahující věčného vědomí, které 
se nemění a je svaté. Naučili jste se, že tomu tak není u nižšího já; 
smyslová mysl je proměnlivá, mizící, náchylná k jiným vlivům, jiným 
myslím. Nyní jste celistvost, skutečné zdraví a neměnné myšlení. Toto je 
cesta k jednotě se dvěma světy; Kristus ve vás, přináší život a nesmrtelnost
na světlo. Obdržíte vnitřní osvětlení. Učíte se, jak úžasné je vaše rozvinutí,
zahřáté  růstem vnitřního slunce.  Duše má ve svém těle skutečnou práci 
prostřednictvím Kristovy Mysli. Radujte se, že jste roztrhli vnější obal 
semene, že neměnným zákonem musíte povstat.

Sedět v tichu a pomalu opakovat Pánovu modlitbu. Jeho duchovní význam
ve vás vyvstane. Neboť jest tvé Království, Moc a Sláva. Amen. Amen. 
Amen.
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DEVÁTÁ LEKCE – Duše

Měli bychom pokračovat v naší diskusi o duši, protože se těšíme, že si 
uvědomujete, že duchovní svět je tady. Budete v tom stále více žít a budete
se učit, že duch je pravá podstata a že ve svém světelném těle skutečně 
fungujete, držíte v sobě vše, co potřebujete.

Kdekoli vidíte krásu, pravdu nebo dobro, je to Bůh, který najde 
výraz, a uvidíte je, kde nejméně očekáváte, když bydlíte v duchovní 
rovině a to, co se přirozenému oku zdá být dobré, krásné a pravdivé, 
dokáže být falešnými napodobeninami skutečnosti. Hudba, umění, 
poezie jsou Boží projevy. Ve všem geniálním se zjevuje Bůh; 
samotným zjevením duše zušlechťuje vnější tělo, které by mělo být 
jako hlína v rukou hrnčíře. 

Všechny stavy existence, nyní i v budoucnosti, jsou určeny vnitřním 
životem a jeho vyjádřením. Nestačí vědět, že vlastníte vnitřní sílu, abyste 
se stali věčným Kristem. Vaše skutečné dílo, stejně jako práce Ježíše, je 
vyjádřit Boha. Vaše prostředí je výsledkem vaší mysli a myšlení. Nebe a 
peklo jsou stavy existence, které si pro sebe vytváříte tady a teď. Váš 
odklon od pravdy je způsoben oddělením duše od Božího myšlení a 
následováním falešného sebevědomí. Poslouchejte svého Pána a Krista, 
který přináší vysvobození zajatcům a zrak nevidomým, který vykoupí váš 
život před zkázou.

Sedm tvůrčích dnů jsou zážitky ve vás. Bůh mluví slovo moci, když říká: 
„Buď světlo, a světlo svítí zevnitř.“ Rozdělení vod je oddělení božské a 
lidské, nebeská klenba, symbolizující Nebeské-Božské a moře pozemské-
lidské.

Oddělení moře a země znamená první stav vnímavosti, který jasně 
vyjadřuje, že země (mysl) je svobodná a čeká na Boží projev. A Bůh řekl: 
Nechť vyvstane země (mysl), a Bůh v tobě řekne tvé duši: vychovávej, 
projevuj, vyjádři Mé myšlení.
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Pak si přečtete: Bůh dal dvě světla, větší a menší. Symbolizují světla dvou 
porozumění - lidského a božského. Pátý den jsou moře plodná, což 
dokazuje kreativitu mysli a zrod myšlenek. Pak jsme si přečetli větší růst, 
větší myšlenku, dokud nepřijmeme konečně v sobě člověka na Boží obraz,
Boží myšlenku. Dosud jste do sedmého období nevstoupili. Je to jeden z 
velkých potěšení a vítězství. Přečtěte si toto pro sebe s duchovním 
porozuměním.

Každá duše si vytváří své vlastní nebe a existuje význam, ve kterém každá 
stvořená bytost rozšiřuje nebe o své vlastní vytvořené prostředí. Při svém 
znovuzrození v duchovním Království se samotné Nebe zvětšuje. V tomto 
smyslu můžete lépe porozumět tomu, co tím myslíme, když vám řekneme, 
že všichni mají prospěch z jednoho, protože jste součástí všech. 
Používáme jazyk Země, ale máte duchovní rozlišování. Nikdy nemůžeme 
najít pravý jazyk pro vyjádření Nebe a Boha, protože první je stav vědomí 
a druhé nekonečno.

Dali jsme vám tyto tři lekce na jedno téma, protože je pro vás dobré žít 
podle božského a duchovního zákona. Se vším, co dostanete, získejte 
moudrost. Když duše vidí a ví, život vypadá řádně a tělo z masa je 
rozumně poslušné. Buďte trpěliví; mnohem více bude odhaleno. Nebeské 
Království je otevřené všem věřícím.

Láska, mír, radost. 

K
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ČÁST III.

Božské lidstvo

PRVNÍ LEKCE - Já v tobě

Chceme rozvinout vaše porozumění něčemu, co znamená význam 
imanentního Boha a transcendentního Boha. Bůh a člověk nejsou odděleni 
a nikdy nebyli. Po naší lekci mysli a duše jste si plně vědomi jednoty 
života. Jste v každé živé bytosti. Jste součásti všeho, co je. Nemůžete se 
oddělit od všeho, co žije, pohybuje se a má své bytí. Jste ve skále, v 
krystalu, v každém pupenu a větvičce, na všech místech za všech 
okolností. Vždy jste byli. Pocit oddělenosti je falešné porozumění a přináší
pouze zmatení mysli.

Není tento pocit jednoty více než vztah k Bohu? Není to ten, kdo mluví a 
dýchá všemi formami - celým Stvořením - stvořitelem a stvořeným? Jak 
říkáte: 

"Ukaž nám Otce?" "Kdo Mě viděl, viděl Otce."

Ach, drahocenná pravda, naše privilegium a radost vstoupit! 

„Já a Otec jsme Jedno.“ 

Jak budete žít, aby tyto znalosti mohly být použity pro všechny? Bydlíte v 
nejzazších částech Země, máte svou zodpovědnost tam, tady a všude. 
Nejste bez svědka a nevíte nic jiného než dobro, jednu vůli, ne spojení 
ducha s původním duchem, ale jedno. Znalost jediného Pána - jednoho 
Boha - jednoho Krista - to pro vás už není tajemstvím. Lidstvo se rozvíjí a 
vy se rozvíjíte; a stejně jako se vzdáváte pravdě a lásce, tak je pomáháno 
všem.  Nemůžeme to říci příliš silně, protože v tom je odpověď na všechna
zdánlivá tajemství bolesti a smutku života. Určitě nese váš zármutek a nese
vaše trápení, a dělá to i nyní. 
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Uctivě zvažte, proč se zdáte být omezenou součástí? Není to proto, že jste 
se na Boha dívali jako na sebe, mysleli jste na Krista, který žil jako Ježíš 
Nazaretský? Nechápete sami, jak dětsky jste rozuměli? Vaše závislost na 
někom a něčem, prokázala vaše dětské vědomí; a i když se dítě naučí říkat:
Jsem sám sebou, tak řekne celá lidská rasa, jak nyní říkáme společně: 

Já ve vás a vy ve Mně. Jsem sám sebou. 

Toto porozumění staví Krista na trůn a zvedá ho tam, kde se zabývá 
chybou a hříchem jako věcí mimo sebe. Pravda svítí a vnitřní Kristus 
zjevuje člověku Své prvorozenství, Jeho pravou moc a od této chvíle se 
stává Jedním se všemi, pro a skrze všechny. Na okamžik přemýšlejte, jak 
zneuctíváte Ježíše jako učitele, pokud Ho považujete za zodpovědného za 
odpuštění vaší nevědomosti. Neřekl: Všechno, co má Otec, je Mé? Dal 
vám také klíč, sílu přivlastnění vírou.

K
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DRUHÁ LEKCE - Ty ve Mně

Mějte na paměti předchozí kapitolu a budete k ní vedeni zpět a zjistíte, že 
celý váš život vás naučí, že Bůh-Kristus člověk je ve všem. Tato pravda 
musí být sjednocena s nejvzdálenějšími limity stvoření, stejně jako list se 
učí tím, že čerpá ze svého zdroje svou jednotu - více než jednotu - se 
stromem. Ve všem, co žije, je stav vědomí. Skutečný ví všechno o sobě, 
ale list nebo zdánlivá jednotka se může učit jen pomalu, svým životem 
závislosti a rozvinutí, svým vlastním místem a významem. Každý atom 
obsahuje celek. Celý Bůh je v stéblu trávy. Pokuste se vyhnat myšlenku 
vzdálenosti nebo prostoru a vědět, že to, co vidíte, v sobě obsahuje 
skutečný Život; myšlenka je v každém výrazu.

Vaše první a nejnižší vědomí života bylo hnutí. Vaše nejvyšší je láska. 
Semenná myšlenka je vždy skrytá v každé fázi života, skrze kterou se 
slučujete; pohybuje se, zrychluje a přináší semeno (myšlenku). To platí o 
veškerém stvoření. Vaše první hnutí bylo v tajnosti, ano, v nejnižších 
částech země. To je symbolizováno při každém fyzickém narození; celé 
stvoření je viditelné pro vidoucího. Pravdy života jsou jednoduché a 
otevřené. Nechceme vám způsobovat marné spekulace, ale chceme, abyste
byli ve skutečném praktickém využití ve fázi vývoje, kde jste nyní. Ačkoli 
je v evolučním měřítku nízká - tj. Duchovní evoluce - duše, může být 
dokonalá svého druhu a měla by být prostá hříchu, nemoci a smrti. Toto je 
pro vás naše skvělá zpráva. Chtěli bychom vás znát. Vraťme se k věci.

Proč lidé trpí a jsou hříšní? Protože se dobrovolně rozhodnou 
přebývat v rozděleném vědomí dobra a zla. Kdokoli na vteřinu viděl, 
že není zlo, přešel ze smrti na život. Vstoupil do nebeského Nebe, viděl 
Boha. Pád je věc současnosti. Je to falešné porozumění.
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Proč jste tolerovali toto vědomí, když jste viděli, že Bůh nemůže selhat? 
Skutečně jste to nikdy netolerovali. Ve skutečnosti existuje pouze Jedno 
Vědomí; po celou dobu je hluboko v sobě; vždy to bylo a teď je kolem 
vás; a kvůli tomu a Jeho živosti otřásáte stínem nevědomosti - podmínkou 
růstu - a stoupáte do čisté bytosti. 

Ve velkém procesu budete vědět, že hřích a nevědomost jsou menší než 
ranní mlhy rozptýlené vnitřním sluncem, ohněm milostného života. 
Uvědomit si ve stínu, realitu tohoto jediného pravého života je řešením 
všeho, protože s tímto pravým porozuměním si uvědomíte, že všechno je 
dobré na věky. To, že jste jedním s tímto hnutím, znamená, že se vynoříte 
do plnosti a svobody. Podívejte se, jak zvedá celé lidstvo! Všude vidíme 
tuto silnou léčivou sílu; Radujeme se s vámi. Vstupujete do Království 
Života a Světla. Smrt a hřích jsou ovládnuty nyní a navždy.

V naší další lekci probereme způsob výstupu z vašeho současného stavu.

Mír a radost a sladké společenství Nebeského hostitele jsou vaše, když tyto
pravdy považujete za pravdivé.

Tomu, kdo věří, není nic nemožné.

K
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TŘETÍ LEKCE - Hledejte a najdete  

Může být položena otázka: Proč je tolik lidí stále v otroctví i s touto 
znalostí? Jsme upřimní a jsme ochotni dělat, co můžeme. Je dobré, abyste 
své srdce dali pochopení moudrosti. Znalosti nejsou pochopení. Abychom 
poznali Boha, musíme být jako Bůh. Protože toužíme po dokonalosti, jsme
již na začátku. Nepovažujte nic z těchto věcí za vzdálené nebo mimo sebe: 
to je duch oddělenosti. Pojďme se společně setkat se zdánlivými problémy,
váháním a překážkami ve vašem každodenním životě, protože pravda vás 
osvobodí.

Mnoho z vás se zdá být v otroctví klimatu, nedostatku rytmu nebo 
nerovnoměrnosti teploty. Vaše těla podléhají mnoha vlivům. I já jsem 
tímto způsobem trpěl a rád bych vám s mými zkušenostmi pomohl. Jak 
jsem mohl pochopit, že to, co jsem potřeboval, bylo uvnitř? Považoval 
jsem za nutné být teple oblečený, vyhnout se chladu a vzít si jídlo k 
udržení života. Aha! Kdybych vám mohl na minutu ukázat duchovní 
bytost, která prošla touto fází, věděli byste nad veškerou pochybnost, že 
Kristus je Chléb Života, Pravý Chléb každodenní, vyživující duši i tělo, 
schopný uspokojit všechny vaše potřeby. 

Když se ráno probudíte, podíváte se ven a uvidíte chlad; teď vidíte a 
cítíte chlad. Musíte vidět, než pocítíte pravdu nebo lži; to je zákon. 
Okamžitě začneme měnit pořadí. Podíváte se dovnitř a uvidíte pouze 
Boha, budete Boha cítit a rozumět Mu. Vaše nejmenší úsilí v tomto 
směru musí mít svou odměnu.

Přečtěte si tuto pravdu do všech podrobností dne a žijte v ujištění, že 
Bůh nemůže selhat. Podívejte se na realitu Boha, za každým stínem. 
Jak jdete do vnějšího, zbavte se strachu. Nedělejte si starosti a 
samotné prvky budou s vámi v jednom. Toto je pravidlo duchovního. 
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Celá vaše nabídka pro každou potřebu je ve vás samotných. Blíží se 
den, kdy bude člověk na Zemi skutečnou duchovní bytostí. Dokonce i 
nyní jste se vyjádřili v současné fázi a Bůh-Člověk hledá vyšší formu 
projevu; ale všichni musí spolupracovat a vy se za tímto účelem učíte 
zákonům duchovního Království, aby zármutek a vzdychání mohly 
utéct, aby Boží synové a dcery už neměli hlad. Vaše odpovědnost je 
velká, ale vaše práce je pro věčnost.

Neztrácejte srdce. Mějte dobrou odvahu. Práce se může zdát pomalá, 
ale Bůh je v ní. Výsledkem v sobě bude nejprve pocit velení a později 
se budete usmívat na své staré obavy a omezení, protože budete doma 
a v klidu za jakýchkoli klimatických podmínek a okolností. 

Nevidíte sami, kde jsou vaše myšlenky týkající se vaší závislosti na 
hmotném teple, jídle a obživě? Později je umístíte na jejich skutečné 
místo a život otevře svůj poklad. V současné době věnujete celý svůj 
čas a myšlenky na přílišnou péči o každodenní vnější život. 
Přemýšlejte, do čeho by mohla vstoupit duchovní bytost s jejími 
vyššími schopnostmi, kdybyste ji věnovali polovinu svého času a 
mysleli na Pravý Život! 

Žijte jednoduše. Nepřemýšlejte o dnešních věcech. Nechte mrtvé 
pohřbít své mrtvé. Následujte Mě. Jsem uvnitř.

K
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ČTVRTÁ LEKCE - Znalost Boha pokrývá Zemi

Den Páně je na dosah, je tady. Opravdu Pán Kristus přišel ve velké slávě. 
Znamení jsou na zemi a na obloze. Zvedněte hlavy. Přišel Král Slávy. To je
zázrak, ticho tohoto nového zrození.

Co to pro vás znamená? Kristovo Vědomí svítí v každém pokorném srdci. 
Nejvyšší muž Kristus je na trůnu a temnota je pod jeho nohama. Bůh říká 
toto požehnané tajemství obyvatelům v nejvnitřnější části, aby mohli nést 
zvěst k těm nejzevnějším. Pán náš Bůh je jeden Pán, dokonce Kristus. V 
této práci máte co dělat, ale vše dobré, veškeré znalosti jsou v sobě. 
Skutečná potřeba pomoci je velká. Vidíme duše uvězněné v omezeních, 
které touží po živé vodě. Moji lidé by zemřeli pro nedostatek porozumění. 
Člověk je božský a Bůh je vždy uprostřed.

Vaše skutečné vědomí je poznání, že jeden a pouze jeden vyplňuje celý 
prostor. Když na to tiše pomyslíte, budete vědět, že v tomto porozumění, v 
této neustálé realizaci, spočívá skutečná svoboda. Odhodíte tím všechno 
cizí; nejen to, proměníte ty samé hříchy a nevědomosti na čisté zlato a 
bohatství života. Musí to být uzdravení já  v Já, odpuštění, celé vykoupení 
od vašeho Krista, vašeho přebývajícího Pána. Jste ve všem a skrz vše, na 
každém místě, protože skrytý v sobě je středem všech světů. 

Když píšete tato slova, jsme vám nablízku a mnozí by se rádi vrátili a řekli
vám slavné zprávy, aby vám otevřeli oči, abyste mohli vidět ve skutečnosti
- „Tam jsem uprostřed“. Doposud jste jasně pochopili jedno Já všech, 
když jste se podívali dovnitř, ale nyní se pokusíme podívat se na zdánlivě 
oddělené osobnosti a stále vidíme pouze Jediného. Rozpoznat jediného 
Pána ve všech znamená pozvednout je do Vědomí Krista, a to je přesně to, 
co dělají duchovně vyučovaní. Každý musí dělat svoji část tam, kde je. 

Pomozte duším vyhnat strach. Strach je jedním z vašich nepřátel. Tak či 
onak dovolíte, aby tento falešný stav zakryl váš zrak a stáhl vaši náladu. 
Zbavte se strachu pro sebe a pro ostatní. Není se čeho bát. Přebývající 
Kristus je svrchovaný Pán. 
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Připomínejte si neustále svou skutečnou povahu. Prohlásit, že světlo 
rozptyluje temnotu, a vidět tento zákon v akci. Už ne, ale vládne Kristus 
Pán Bůh všemohoucí. Podívejte se, co tento malý nepřítel strach udělal, 
velmi lišácky kazí víno. Ve vašem bezprostředním prostředí ovlivňuje 
strach tělo, jeho oběh, trávení a žaludeční šťávy. Používáme pouze tato 
slova, abychom mohli rychle vystoupit do vyšší roviny. Nebojte se. 
Neexistuje nikdo jiný nežli Bůh - JÁ. 

Jakmile se zbaví lidstvo strachu;  láska, radost, mír, se vynoří. Teď to musí 
být pozitivně provedeno u každého z vás. Ve skutečnosti byl vesmír 
přemožen, protože jste vyhráli. Váš vlastní Kristus dobyl hřích a smrt. 
Postavte se životu a okolnostem s jistotou, že je s vámi a ve vás. Pouze tak 
budete ctít Boha. Zkuste od této chvíle zapomenout na ty malé, falešné a 
stinné a odhoďte to na věky. Tady bychom řekli, že jedinou láskou je Pán. 
Celou mentalitu můžete naplnit milostnými myšlenkami, a tak vytvořit 
bohatou půdu pro růst dobrého. 

Nemáš se čeho bát. Jsi v Bohu a Bůh je v tobě.

Očistěte svá srdce a ne vaše oděvy. Zevnitř musí vyvstávat skutečné 
odpuštění, a ne zvenčí. Buďte čistí každý drobet, celý a dokonalý. Buďte 
pozitivní; vězte, že musíte učinit své okolnosti, nečekat na události a pak 
jednat. Jste slepí a nešťastní, dokud se vaše vnitřní oči, „oči porozumění, 
neotevřou“. „Je nejvyšší čas se probudit ze spánku.“ Využijte tyto Bohem 
dané pravomoci pro dobro každého z vás. Mimo Boha není nic. Bůh a 
člověk jsou Jedno. Sebejistota a důvěra jsou protilátky proti úzkosti a 
strachu. 
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PÁTÁ LEKCE - Boží Vůle

Jak dlouho trvá, než pochopíme Boží Vůli!

Často používáte frázi: „Už jsem se rozhodl.“ To má velký význam, pokud 
se nad tím pozastavíte, protože právě v tomto procesu začnete projevovat 
touhu mysli. Proto říkáte: „Vidím špatný stav v mé mysli, mé mentalitě, 
mých okolnostech; rozhodnu se, že to nebude.“ Mentálně jste uvedli do 
pohybu síly vesmíru, viděné i neviditelné, abyste dosáhli své vůle. 

Vidíte, je nemožné žít nedbale nebo lehce v duchovní rovině a tyto 
lekce by byly k ničemu pro kohokoli, kdo nebyl vzbuzen k pravému 
duchovnímu vědomí, vědomí božského lidstva, JÁ JSEM. Jak může 
Boží vůle být vyjádřena jinak než skrze život, skrze lidstvo, v srdcích a
myslích bytostí, které v Něm existují? Tak. Předem vězte, že Boží vůle 
ve vás funguje. 

Jak to, že věci, které si přejeme a po kterých toužíme, k nám nepřijdou, 
můžete se zeptat. 

Protože hluboko ve všech vašich touhách, myšlenkách a účelech existuje 
pod proud, myšlenka uvnitř myšlenky, touha v touze a to, po čem 
nejpravděpodobněji toužíte, je vždy kořenem všech vašich letmých dojmů 
a nálad okamžiku. Neměli jste často pocit, že to, po čem toužíte, není pro 
vaše věčné dobro? 

Ten záblesk, ten slabý návrh, pochází od Toho, který vám dává život. 
Znáte ve svém nitru pravou kvalitu, jemné náznaky, které se nejlépe hodí 
pro vaše nejvyšší dobro. Jakmile naplno využijete tento jemný návrh, který
stojí za celým vaším myšlením, jste jedno s vůlí Boží, což je vaše vlastní 
vůle. 
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Toto je hlas ducha, dbejte na jeho šeptání. Nehřešte proti Duchu Svatému, 
jinak ztratíte oči a uši a oslepnete a ohluchnete. V rovině smyslů je to 
nejhorší, protože jste právě tam, kde máte dělat vůli Boží. Je to vaše jídlo a
pití. Tento Svatý Vnitřní Hlas je tak citlivý a tak jemný, že musíte být 
velmi tichý a pokorný, abyste Ho slyšeli.

Nechte Ježíše s vámi mluvit znovu a znovu, čtěte evangelia, dokud 
nebudete stále více vedeni k odstranění závoje, který vás skrývá před 
vaším pravým Já. Odpověděli jsme pouze na vaši otázku, ale doufáme,
že s vámi na toto téma znovu promluvíme. 

Mír, Nebeská Milost. Bůh ve vás žije, On je váš život.

K
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 ŠESTÁ LEKCE – Spolupráce s Bohem

Ve skutečnosti nic takového jako vesmír neexistuje. Pro vás, stejně jako 
pro nás, funguje duchovní zákon přitažlivosti, ale vaše vědomí omezení, 
vzdálenosti vás ve velké míře oslepí a ohluší. V pozdějším období vašeho 
rozvinutí je touha vlastnit. Pokud vás tedy chceme vidět, naše myšlenka je 
životně důležitá síla, jsme okamžitě ve vaší skutečné přítomnosti, jsme 
vám tak blízcí. Myšlenka je tak silná, tak rychlá; každá naše myšlenka se 
stává vnějším výrazem; i když to možná nevidíte, nemůžete myslet bez 
výsledku. Buďte velmi opatrní, abyste mysleli z duchovní roviny.

Fenomén času a smyslu jsou pro nás jako dětské hračky. Bude zahozen, 
když budete bydlet ve vyšším vědomí. To, co nás nyní rozděluje, je jen a 
jen to, že v něm nebýváte, nedýcháte, nevidíte, neslyšíte z duchovní 
úrovně. Každá snaha vstát pomáhá druhému; ale dbejte na to, abyste byli 
ostražití, bdělí, cílevědomí a milující. 

Podílíte se na přílivu a odlivu Božího dechu. To se nejlépe popisuje jako 
vlny, vyvolané neodolatelným zákonem a celá vaše planeta je neustále 
zaplavována tímto mocným léčivým dechem. Vysvětlujeme to pro účely 
uzdravení a doufáme, že později vysvětlíme, že existují období odlivu a 
přílivu. Přejeme vám, abyste vydali své léčivé proudy v souzvuku s 
všemohoucím dobrem. Vaše spolupráce je nezbytná pro individuální 
potřeby.

Poledne a východ slunce jsou dobrým obdobím pro pozvednutí podmínek 
falešného vědomí do velkého, zejména stavů, které jsou vám známé jako 
horečnaté a nervózní, nebo vědomí slabosti. Další případy doufáme 
vysvětlíme, když vás vidíme přicházet do styku; ale před vyjádřením své 
touhy po uzdravení těla a změně okolností vydechněte silné pozitivní 
ujištění o jednotě člověka s Bohem. Vaše nejvyšší dobro je zahnat 
myšlenku odloučení od Boha. 
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Skupiny z nás se snaží ovlivnit muže a ženy, aby osvobodili vaši zemi z 
azylových domů, polepšoven, vězení a podobných míst. Jejich vězňům by 
se dalo mnohem snáze pomoci a uzdravit, kdyby mohli přijít do kontaktu s
těmi, kteří se naučili velké pravdy, které učíme. 

Tyto lekce nedáváme z jiného důvodu, než abychom pomohli vašemu 
světu, který máme rádi. Doufáme, že budeme mít praktické využití při 
osvobozování vašeho světa od utrpení způsobeného nevědomostí. Tím 
nemáme na mysli, že uniknete disciplíně, ale jak se můžete začít učit 
svému skutečnému účelu bytí, pokud jste v otroctví falešných podmínek?

Bůh nezamýšlel, aby váš život byl stráven překonáváním falešných 
podmínek. Má velkolepý účel, část pro vás, který můžete převzít v 
Jeho díle.

Bůh vám žehnej a zachová vás naživu pro sebe a mrtvého hříchu. 
Amen.

K
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SEDMÁ LEKCE – Kreativní energie

Je to tichý, kreativní nesmírný Jeden, který přebývá v hlubině každého, v 
němž žijeme a máme své bytí. Byl jsem vzat do středu života. Opět jsem v 
centru moci, ale tentokrát si pamatuji, že jsem vždy byl. Proces tvorby je 
vždy přítomnost, nejedná se o minulou sérii událostí. Neexistuje význam 
pro minulost ani budoucnost, ale pro nepřetržitou přítomnost. 
Už jsem popsal velkou, tichou energii a nedostatek barev a zvuku, když je 
ve středu, ale tentokrát touha života je ve mě, pocit nedostatku. Přeji si 
krásu a barvy. Jsem pozitivní a mužnost a síla atmosféry kolem mě 
postrádá svůj opak.

Touha a vůle, je režisérem, řídí mé síly. Ve mně je nová moc. Jsem 
obklopen velkým světlem a uvědomuji si srdce uvnitř sebe. Miluji, Jsem! 
Ty, který máš různé odstíny zlata, se pomalu stáváš růžovým a zářícím; 
elektrony světla již nejsou bezbarvé, nýbrž zjemněné a stínované růžovou 
barvou. Láska vyjadřuje krásnou barvu. Odpověděl jsem sám. Jsem 
pozitivní i negativní, mužský i ženský; a z tohoto vědomí se zdá, že je 
krása z formy a stínu zrozená; přesto, když píšu toto, vím, že dokonalost 
byla vždy, i když to dokazuji svou vůlí a touhou. Obklopují mě barvy a zdá
se, že se miliony odstínů vyvíjejí ze tří - červené, modré a žluté.

Harmonizují se a prolínají a místo se jeví plné zvuku a formy. Chtěl jsem, 
chtěl jsem. Barvy vydávají zvuk a brzy vidím formy květin. Tyto barvy 
nelze vidět ve fyzické rovině, i když jsou plné světla a dechu. Jak vidíte, je
velmi obtížné to popsat, stejně jako si to dokážete představit, ale barvy 
dýchají a žijí a vzájemně souvisí se zvukem a tvarem. Zdá se, že nedochází
k dělení mezi pohyblivými odstíny a vzhledem k elegantním a nádherným 
tvarům. Opravdu jsem na místě krásy, která se rodí ze dvou v jednom. 
Existuje pocit úplnosti, harmonie mnoha částí. Velká energie je změkčena 
krásou a láska je dechem tohoto života.
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Učitel mluví. Nemohli jste to dlouho snést a význam se vám odhalil. Jedna
kapka rosy obsahuje to, co jste viděli očima duše. Stvořitel je v atomu. 
Ano, opravdu, celý Bůh je v stéblu trávy. Tímto vědomím, že prostor je 
nesmyslné slovo na pravé rovině bytí.

Všechno je v univerzální duši; Kristova Mysl sama pochopí. Jediné Já je 
kreativní, má obě povahy.

V nebi není sňatek ani manželství. Toto je nejvyšší Vědomí Krista.

K
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OSMÁ LEKCE - Bůh jediný Život

Chci vám říci, jak reálné, jak pravdivé je, že mimo Boha neexistuje nic a já
vám mohu nejlépe pomoci popisem mé vlastní zkušenosti. Život tady a 
tam je neustálý vývoj, vždy svěží, neustálé zjevení.

Už jsem vám řekl o svém vstupu do duchovního světa a nyní mluvím o 
jednom z mých kroků do větší plnosti Boží, do života hojnějšího? Naučil 
jsem se mnoho věcí, duchovní schopnosti se zrychlily a vždy jsem se učil, 
že naší mimořádnou potřebou je mít větší schopnosti pro Boha a to 
neustále, jak říká Pavel - „Vydejte se Bohu“. Bylo nejúžasnější zjistit, že 
moje myšlenka okamžitě vytvořila vnější prostředí; ve skutečnosti moje 
myšlenka vznikla najednou. Například po meditaci toužím po klidu - jsem 
okamžitě v háji a vše je v klidu a vyzývám k odpočinku.

Myslím na hudbu -  najednou slyším vznešené tóny, strhující a melodické. 
Jsem spokojen - hudba jemně ustává. Opravdu oko nevidělo, ani uši 
neslyšeli, vše, co nás čeká, když jsme v Bohu. Toužím pomoci a jsem 
poslán lidem, kteří šplhají nahoru;  ach! radost jim pomáhat svým 
vlastním. To je moje touha po tobě. Buďte vy svatí  (zdraví), protože Já 
Jsem svatý (zdravý), říká Bůh. Štěstí a zdraví a všechno dobré je Bůh. V 
Bohu není žádné zasvěcení, žádné tajemství. K vstupu do Království 
potřebujete pouze srdce dítěte. V krásném smyslu je pravda, že není nic 
skrytého, co by nemělo být odhaleno. Všechny věci jsou otevřené a jsou 
vaše. Nejste vždy schopni pochopit, protože nejste dostatečně vyvinutí; ale
nikdy nezapomeňte, že vše je vaše, protože jste Boží. 

Dokonce i tato nádherná radost kolem mě, dokonce i vědomí, které má 
myšlenka vyvolala, se nezdála dostatečná a já jsem nade vše intenzivně 
toužil po Bohu, dokud jsem si neuvědomil, že mě nemůže uspokojit nic 
jiného než Nekonečný. 
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Tato myšlenka, tato touha nebyla zodpovězena obvyklým způsobem, ale 
jeden ze zářících, kteří přicházejí a vystupují mezi námi, stál vedle mě a 
řekl: „Jste připraveni na čistící vody? Vaše modlitba je vyslyšena.“ Duch 
zároveň zopakoval známá slova: „Určitě MĚ najdeš.“ „Ano, ano,“ řekl 
jsem, „všechno pro Boha,“ a padl jsem na kolena v modlitbě. Potom 
začalo očištění vodami z řeky Boží. Odtamtud vyvstal očistný proud, který
mě upozornil na jeho fungování v mém srdci. Moje omezení musí jít. Já, 
který jsem si myslel, že vlastním příbuzné, přátele, domov, se musím 
naučit, že Bůh musí rozšířit mé srdce většími láskami, více přátelstvími. 

Neexistují žádná omezení, kde je Bůh, žádné nároky na osobnosti. Bůh je 
vše. Vody byly hořké, ale musíte to udělat pro velký zisk. Vaše nápady a 
myšlenky nejsou Božími myšlenkami, ani vaše cesty nejsou Božími 
způsoby. 

Ach, je to pravda, a bude vaše věčné dobro, abyste to teď věděli. 
Všechno, co se mi zdálo, že je mé, bylo prostě smeteno, dokud jsem 
nebyl jako nic a toužil jsem jen po Bohu. Anděl znovu promluvil s 
velkou láskou a něhou - „Poznáš se podle této zkoušky: jsi spokojený s 
tím, že nebudeš nic a nic  nebudeš vědět?“ S velkým zaváháním jsem 
odpověděl: "Ano“.  Odpověď přišla: „Poznej Boha a budeš Jim.“ 
Myslím, že byla dlouhá doba ticha.

Zdálo se mi, že jsem si uvědomil nové prostředí. Zdálo se mi, že jsem 
uprostřed světů,  na místě síly; Byl jsem si vědom srdce lásky, daleko nad 
svým porozuměním - odpočinek a pohodlí velké síly, a přesto 
předpokládám, že nejlepší popis pro vás je, že jsem spočíval v atmosféře 
Boha - nevím nic kromě Boha - nechci nic jiného než Dobro; a přesto jsem
si vědom, že mi bude trvat věky, abych pochopil, poznal a rostl v tomto 
Nebeském Vědomí. Brzy jsem viděl naši Zemi, viděl jsem slepotu lidí; 
ačkoli přebývali v této úžasné lásce, spokojeně žili ve stínu, v bolesti.

„Pane, musím k nim jít, musím jim to říct,“ pomyslel jsem si. Hlas Ducha 
promluvil uvnitř - „Já Jsem Bůh a kromě Mě není nikdo jiný.“ „Amen, 
Amen, Amen,“ odpověděl jsem. 
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Vědomě přebývat v Bohu znamená dýchat a vydechovat harmonii a lásku. 
Jsem bez omezení, oddaný svobodě, nemohu myslet na hřích, nemoci nebo
smrt, kromě jejich odstranění; staly se pro mě méně než pára. Bůh je ve 
všem a nikdo nemůže být mimo Boha. Dokonce i vaše samotné kameny a 
skály jsou proniknuty Božím životem. „Probuď se, ty, který spíš, vstaň z 
mrtvých“; „Kristus je Světlo Světa.“ Ach, tisíc hlasů hlásá pravdu, že nic 
jiného není než Bůh! Vstaň ze svého falešného, temného vědomí a připoj 
se k vědomí lásky. „Opravdu mi láska dělá nohy jako nohy laně.“ Vím, že 
ve mně Kristus vystoupil do svého Otce; od nynějška „Otec a Já jsme 
Jedno.“ Ve mně je Trojice, ze tří jedno jsou, a přesto tři.

Duch je podstata, nic nemůže být skutečné, kromě Boha; ale radost z 
radosti, když jsem potkal příbuzné, přátele a drahé lidi, věděl jsem, jak víc 
než kdy jindy byly moje, nad rámec myšlenky na ztrátu nebo odloučení! 
Ztratil jsem jen strach ze ztráty. Boží myšlenka je jedinou realitou; svět je 
Boží myšlenka. Ještě se nedozvíte, že všechny skutečnosti jsou v Božím 
myšlení. Máte je vyjádřit. Vstaň, milé srdce a zaujmi své místo u nás, abys
poznal Boha pouze tam, kde jsi. Láska nikdy nezklame. Začněte hned. 
Toto je pravý způsob, jak přivést světlo a lásku, zvítězit nad smrtí obětí 
těla smyslů, vzrůst v novosti života. 

Přijdu znovu. Musím vám sdělit tuto zkušenost, jen abych vám pomohl. 
Neudělal bych to, pokud byste to nebyli schopni vnímat. Pro hledače divů 
a znamení to nebude mít smysl. 

Musíte se úplně rozpustit, aby Kristus mohl přijít k vlastnímu. 
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DEVÁTÁ LEKCE - Dal sám sebe 

Jak se rozvíjíte ve vědomí Boha, vyjasní se mnoho nevysvětlitelných věcí. 
Jedním je očistný proces bolesti. Je bezpečnější a tíživější trpět, protože, 
jak je správně vidět, určitě duši zdokonalí. Copak jste někdy necítili 
povrchnost a prázdnotu radosti? Říkáme vám, že je nemožné znát 
skutečnou radost - výšky radosti - dokud neznáte odpovídající hloubky 
bolesti. Toto je proces zvaný „oheň rafinerie“. Je to očištění; je to dobré a 
ne zlé. Skutečná radost - radost z Nebe - by měla saturovat celou bytost a 
dotýkat se vnitřního vědomí smyslem jeho věčnosti; a utrpení připravilo 
místo, do kterého může vstoupit radost. Naučte se moudrost těmito slovy - 
Jako smutek, přesto se vždy radujte. Nyní bychom vám ukázali rozdíl mezi
nutným utrpením a zbytečnou bolestí, což je porucha; podobně mezi 
skutečnou radostí a přechodnou falešnou radostí. Božské lidstvo může 
dosáhnout trůnu vesmíru pouze cestou kříže. To je způsob oběti. 
Nezapomeňte příliš rychle na perlu ve starém ortodoxním učení, sloužila 
svému dni a generaci nejefektivněji. Když si člověk myslel, že je 
samostatnou a vnější jednotkou, jen jeho učení mohlo pomoci jeho 
rozvinutí, takže díky Bohu za žebřík mrtvých vyznání - mrtvých já. Ale 
nyní povstává božský člověk; Praskly staré lahve; nové víno života volá po
prostoru a svobodě, jak to ve stromě dělá míza. Dejte si pozor, protože zde 
je vaše nebezpečí; začíná utrpení, které provede cestu očištěním a spálením
všeho, co brání povstání božského na zemi, ve vzduchu, a v moři. Boží 
Syn přichází a vaše vlastní zkušenosti s bolestí a utrpením jsou ohlasy jeho
příchodu.

Můžeme vám zjevit mnohem více, ale tato poselství necháváme u vás, 
abychom vám pomohli žít a vyjádřit to nejvyšší ve vás, s vědomím, že 
Kristus zdokonalí to, co se Ho týká, vy jste Kristovi a Kristus je Boží. 

                                                      KONEC 
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